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Dale of Ironscrtpilonﬁm. S S,
¢ -

Mrs., NATALIE MARTINENGO, @1 Iroquois Trail, larrilon,
New York, the wife of GEORGE lﬁRTINEHOO, advised that she is the
daughter of BANUEL and CEIXIL BCHIENER and thnt her father actually
owns the hduse at 21 Iroquols Trall, ,

SANMUEL SCHIENER and his wife aru now on their wmy to
thelir home at 3725 Ocean Drive, Hollywood, Florida, where they
are expected to arrive on June 29, 1972. ESCHIENER is past
seventy yeares of age and has sufferad several heart attacks in
the past, He is & retired operator of garages in New York City
:nd at one time eperated the Sterling Carage at East 80th

traet.
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!ra. MARTINENGO advised that sghe is completely familiar
with her fatherly arfalrs and that she does not recognise the
names or aliases of any ef the persons apprehended at the
Beadquarters of the Democretic Party on June 17, 1972 in
Washington D.C, Her father is not politically astive and has
noever heen, Bhe is sure that her father will not be familiar
with any of these names. During March, 1972 she was a4t her
father's home in Bollywood, Florida and has no recollection of a
telephone eall from FUGENIO ROLANDO NARTIKEZ. Bhe observed that
her mother has had ¢onsideravle diffieulty with the Florida
Telephone Company in that they were eharging her for telephone
¢alls which she had never made. Mrs, NARTIKENGO's husband is an
Italian National and is a maritime engineer.
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NY 139-301

IT. INVESTIGATION PRIMARILY CONCERNING
JAMES WALTER MC CORD, JR,

By communication dated June 26, 1972, the Washington
Field Division of the FBI advised that on April 25, 1972,
JAMES WALTER MC CORD JR. had contacted RICHARD NAHER, a former
FBI Agent in regards to possible employment as a personal
bodyguard for MARTHA MITCHELL and other security-type positions.
MC CORD advised NAHER that he obtalned his name from the Society
of Former Special Agents of the FBI located in New York City.
MC CORD also advised NAHER that five former FBI Agents and former
Central Intelligence Agency (CIA) Agents were being considered
for jobs in this regard.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

*:.: V Date ofrronuripilouh._,.m_—-—;.__
Boole SrHer Spec! _Federal Bureau © ~/
Xnvastigation {#BY), advised that Mr. JAMES WALTER MC CORD ——

ypeared at the Mciaty‘l office located 401 Beventh Avemie,
York City on sither ril 24th or April 25, 1972. He believes
$he exact date to bs Apri 1972, Mr. NC 28R spoke to
Miss FRANCIS KBOGH, the aocuiy*s socretary, She referred MC
Nr., NC CORD appeared at his office, at the Frankiin
Bational Bank, 139 Pearl Btreet, New York City on the sams
m. vl \ .

MC CORD stated te him that he was presently emplo
&8 being in eharge of sequrity operations for the Committee
to Re~slect Fresident Richard Mixon. He wished to obtain
namas of several former FEI Agents whon the committee could
employ in the eapacity of body guards for government officials
and for other security-type positions, . )

Mr. KELVIE advised he questioned NC CORD what
"other seeurity type positions"” would entail. MC CORD would not
furnish a definite answer and appeared to aveid a direcot
statenment to hls inquiry. -

Kr. KELVIE, knowing that MC CORD was a&lso a member
Of the Former Agents Boclety provided him with a list of
the entire membership in the society. MC CORD thereafter
roceeded to review this list and ehose the following former
ecial Agentss - .
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Mr. KELVIE further stated that the commlttee to
Re-Elect President Nixon would pay $50 to $75 per day each,
to hire these individuals. °

MC CORD then advised he would contact these
individuals to determine if they were interested in the work,

!
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By communication dated June 26, 1972, the Miami
Division of the FBI advised that investigation revealed that
MC CORD was registered at the Doral On The Beach Hotel,
Miami Beach, Florida, between June 6-8, 1972. The following
toll calls were charged to Room 914 where MC CORD was staying:

June 6, 1972 516~-481-0727
(two calls)
June 7, 1972 516-485+5500
516-481-0727
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'elephone ~455-5900 was listed #r‘idelll !a!c_ 3 olpprew
New Y d ¥iNGillen Associates, 151 Hemfstead ngapikQLJﬂggL_h
empstead, lew YOrKk; teléphone 5>1b- 0727 is an unlisted numbe¥

of Fidelifaci2 ot the same address.
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FEDERAL BUREAU QF INVESTIGATION

Duro of tra nscrlpinon_._._JQQL

F

Y. e
xwm‘{ﬁmun Exacutive Director, Fidelisacts f‘,._g '
Incorporated, 152 Ivy 8treet, Uest_ﬂgmpﬁtgad “Few York, T - .
{telephone 516-451-0727) @ #tated that tnis company is & serviee .
organization in the investigative field, however, it is mot £
licensed in Kew York State to conduct 1nvestigat ons. He stated
that the investigation of this eompany ia conducted by
Fidelisactas/Metropolitan New York Incorporated {Ine.) which is
located st 151 Hempetead Turnpike, West Hempstead, New York, )

KLEBAUR related that his eompany was interested in
locating a responsible individual in the Washington D.C.
area to either takeover a franchise of Fidelisacts or to handle
investigation on a sontractual dasis. He stated that 4{n the
course of endeavoring to locate an individual for this purpono
he was furnished the name of JAMES WALTER WC CORD JR., by a
forner Federal Bureau of Investigation (FBI) sgent or Ccntftl
Intelligence Agency {CIA) agent.

On June 1, 1972 KLEBAUR met JAMES WALTER MC CORD JR,
in the eoffice of "The Committee to Klect the President”™, third
floor, 1701 Pennsylvania Avenue, Washington D.C., whare MC CORD
1nd1catod he was ewmployed. The purpose of this meeting was
a "feeling ocut”™ interview to determine whether MC CORD qualified
to handle & franchise for Fidelisacts. This meeting did not
produce any definite resulte and terminated with the understanding
that furthsr negotiations would be had,

KLEBAUR stated that en June 6, 1972, he telsphoniecally
spoke with MC CORD concerning the above matter, however, nothing
was resolved and the matter was left as still pending. KLEBRAUR
stated that as a result of NC CORD's arrest and the pubdlieity
received in the newegpapers, Fidelisacts is no longer eonsidering
MC CORD for & franchise in the Washington D.C, area, . |

b
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ervewet o __G/RELTR — ' - West Rompstesd, Bew
BAS FRANCIS J. BANDIN and e
br-—  — BERNARD J+—FITEZGERALD/ v £ /ems- ot dwtored——6/28/70 —

This ducoment tontains neither secommendations nor conclusions of the FBI 1 15 the properiy of the FBl and is loaned to your agency;
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KLEBAUR advised that none of the namas or allases
of the individuals arrestedé with MC CORD in Washington, D.C.
on June 17, 1972, were familiar to him, In addition he stated
that he had no knowledge of any individual by the name of
EVLRETT HUNT or EDWARD WARREN. N
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( FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dots of transcription GIM

g
e £
o THOMAS NORTON, President, Hdelimts Diagonll v
'Ihtropolltan New York Incorporatcd » 151 Bemp '

Yurnpike, West Hempstead, (telephone IlBS- 900 adviaed that on

June 6, $972 or June 7, 3972, JAMES WALTZR Mé CORD JR.
eehonically contactod hin stating that he was working tor

the "Commiites o Rlect the Tresident in Washington D.C, e

requested inf tion sonceming an organization in New York

City known cordinating Center for Demog;gtic _Opinion
CCFDO), A "fﬁﬁ”l?%ﬁun w‘!%r ity'. As a result
1d011¢acts did & brie? Invest on of“{)e CCFDO and determined

information mostly from neﬂﬂp&pcru elippings that this organizae
tion advocates that ¢ivil suthority be used vhere ever necessary
to restore order from @isturdances initiated dy radicals on
college eampuses. This organigation, according to Fidelisacts
investigation, 1t's headed by SIDNEY ROOK, a philosophy pro-
fessor, at New York University, New York City. Ne is Quoted

in & newspaper article as saying that extremist of tho “far
left" will eventually destroy American universities "as they
were destroyed in Kari Qe and some latin American eountries
unless held in check’' , This Fidelisacts report set forth
background information on HOOK which was cbtained froa "Who;;/,

'ho‘ N \\ o
RORTON during his &iscussion wiih XU QORD lsamed
that the latter resides on Uinde r Court, Rockville, Maryland,

telephone T62-7678, MC CORD fumished him his following business
addresses: .‘p

Nc Cord Associates, Inc. Maryland Kational Center
Suite 215 Rockville, Maryland

(ALFRED GREEN - con%roner, telephone

nunber 301-762-8925). .

Mc Cord Associates Inc.
1011 Arlington Boulevard
Arlington, ¥irginia
Suite 1617

Telephone T03+525+3370

BAs FRANCIE J, BANDIN and
bro—— - BERNARD ¥ FEPZGERALD/0}f/ens

Dols éicrolad__w ﬂre
¥

Thi Jocumen! conioins neither recommendotions nor conclusions of the FBL It is the properiy of the FBI ond ik looned fo your agency;

10

it ard itz contents are nol te be distribuled oulside your agency
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2. ‘
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Cmks
’4.)‘

Hc Cord Associates
%1% Hungerford
Rockville, Haryland

NORTON stated that on June 16, 1972 he was in
telephonic contact with MC CORD concerning the resulte of the
Fidelisacts investigation of the CCFL0 and whether it met
with MC CORD's satisfaction. MC CORD indicated in the
affirmative and informed NORTON he would advise as to where
Fideli{sacts should send {ite bill for services rendered. !

HORTON stated that he did not recognirze any of the
names or aliases of the individuals arrested in Washington,
D.C. with MC CORD on June 17, 1972, nor the names EVERETT HOWARD
KUNT or EDWARD WARREN., -
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¥

By communication dated June 22,1972 and June 23, 1972
the Washington Field Office of the FBI advised that telephone
number 212-734-5060 was listed as & toll charge on a telephone
subscrited to MC CCRD at Rockville, Maryland.. .

79th Street, New York City.
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2
S Dote of Iranscription __ 1/6

On July 5, 1972, Dr. ALFRED NILLER, hzs Esst 79th

[ T vywy el A A .

Sireet, Bev York City, telephone T348-5000 advised that he is ot
!‘amilhr with the paze JAMES WALTER MC CORD. Pr. MILLER

further mévised that he iz not femillar with any of the

names oOr allases of MC CORD's asscciates ¥ho were arrcsted

in eonnection with ths recent dreakin of the DPemocratie

Rational Headquarters {n VWeshington, D.C. Br, NILIER sisted

that a review of his patient files was negative concerning

any ef the names in question.
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inte -vpd un%m at Hew York, Hew York Fie #__ Y 139~ m__,___.
84 swone ». o'serifin 1/5/72
by . Date dictoted
This document contcing neither recommaendations nor conclusions of the FBL 1 is the proparty of the FBI ond is looned to your agency;

K ond s contennn are no! to be ditiributed oulside your ogency,
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ITTI.IWVESTIGATION PRIMARILY CONCERNWING BERNARD
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! ’ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATICN

Date of Ironscrlprionpk,,ﬁmm S,

Mr. RICHARD PATON, Assxistant Yice President, First
National City Bank, 399 Park Avenue and Mr, THOMAS BWIFT R
8ecurity Officer, Chase Manhattan Bank, Chase Manhattan Plaza,
advised they eouid locate no record of a gurrent or closed

account in their respective banks for Sr, MANUEL OGARRIQ, |
I

pE
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LA
: Inte v iowad mMn of_How Foark Now ¥awl File # 130301 .
: N A/ SR WA S W T W ————im
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:: 4
1 b —BA-RONALD-E. YOUNG Do diciaied___6/,
v —ﬂ X /ens ote dictate 29/72
: This document tonteins neither reiommendslions nor tonclutions of the FBI Il is the property of the FB! and is loaned to your ogency;

H ond i tontents are not 1o ke dusiribuied ouiside your agency
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IV, INVESTIGATION PRIMARILY CONCERNING GEORGE
GORDON LYIDDY AND EVERETT HOWARD HUNT

TN TR R FORUTITES  CRTR AT -0

By communication dated June 30, 1972 the Miami
Division of the FBI advised that a check of the records of the
Fontaine Bleau Hotel, Miami Beach, Florida, revealed that a
GECRGE F, LEONARD of Kansas City, Kansas, was registered at this
hotel in Room 1038 along with an individual whose last name
was WARRLK, from January 21, 1672 through January 23, 1972. A
long distance call was made from this room on January 22, 1972
to telephone number 914-471-9013,

Ry

elephone number 914=471-9013 was listed to JENNIFER
LANGNER, c2 South Hamilton Street, Poughkeepsie, New York,
Apartment 1C. \

IO TOR

On June 30, 1972 attempte were made to locate LANGNER
at her residence, 862 South Hamilton Street, Poughkeepsie, and
at her place of employment, the Poughkeep51e Opportunity
Center, 469 Main Street, Poughkeepsie, New York., It was determined
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that LANGNER was not at home and did not report for work on
June 30, 1972. She was not expected back at work until July 5,
1972. )
On July 5, 1972 investigation at the Poughkeepsie
Opportunity Center, determined that LANGNER would not report
- for work until July 12, 1972 at the earliest. Co-workers of
;;: LANGNER advised that she received a telephone call advising her
- that her father, who resided in Florida, was presently in critical
-2 condition and expected to die shortly. LANGNER was believed to

be presently in Florida with her father, whose name was not known.

N

i

5

On June 30, 1972, Lieutenant ROBERT BERBERICH,
Poughkeepsie Police Department, Poughkeepsie, New York, advised

o that GEORGE GORDON LYDDY, & former Assistant District Attorney

& of Dutchess County in 1968 was presently employed in Washington

b D.C. as a White House Aide and supposedly was the number three

ok man in the Committee to Re-Elect President NIXON, - '
Fa . P

PR
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A review of the Poughkeepsie Telephone Directory
discloses that GEORGE GORDON LYIDDY was listed as & resident
at 26 Lockerman Avenue, Poughkeepsie, New York. Lieutenant
BERBERICH advised that LYDDY has rented his residence at

T mmlr mmmrman Aormasim smdemma hd ;m dmcm ssdainmm o de b T ol Ve o X
LOUOLCAELIdAdIl AVEIILUE SLOICET Illo ut:LJd-.l CUulc LI e ruugxmeepsle

area in 196G,

Field Office of the FBI advised that toll records for telephone

: number 202-293=2746, an unpublished number of EVERETT HOWARD
;. HUNT at Robert R. Mullun Offices, Washington D.C,, revealed \
¥ that the following toll calls were made on the dates indicated:

= '
§§: By communication dated June 30, 1972 the Washington
B

April 13, 1972 516-749~0716
L April 12, 1972 212-752-8838
3 May 15, 1972 212-983-8691

The following investigation was conducted concerning
the above telephone numbers:

¥
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1. . Date of tronscription 7/6'/[2 e

b

- Nrs. MIMI VIONOS, 926 Fifth Avenue, telephone
numbar 212.988-8691, was advised of the identity of the
interviewing Bpeclal Agent of the Federal Bureau of
Investigation, and that she was dbeing contacted eoncerning
her possible knowledge of Mr, EVERETTE HCOWARD HUNT, eof
Washington, B.C. . ™

Nrs, VIGNOS advised that she first met HUNT in
Mexico approximately six ye&rs ago, and is acquainted on &
casual social basis with him. 8he understands that NUNT 1i»

employed by the Robert R. Mullens Company in Washingten, p.Cc. "
Nre VIGNOS stated that she contacted HUNT during
April, 1972, concerning the resident address of Mrs. JOAN
KENNEDY. Bhe understands that KENNEDY and KUNT are close
friends, due to NUNT's having White House connections. - |\

Approximately May 15, 1972, HUNT ocontacted her at
her New York City telephone number to furnish the address for
JOAN KENNEDY, .

8he has seen HUNT on previous occasions at social
gatherings in New York City. From her observations of NUNT,
she would consider him to be an individual of good character,
morals, and loyality to the United Btates and to President
Nixon. 8he has no informatien as to his involvement with the
JAMES WALTER MC CORD case, in which there has been & eon-
siderable amount of publicity. \

Nyfile 139-30i

Interviewsd on
.

IA/T2. o _Kew York, New York Fie ¢ WFOLL1e 139-166
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g j byMMJmUﬁl Dats dictored 7/6/{2

Thit documer! cornloins Aeither recommendohons nor conclusions of the FBIL It is the property of the FBl and is looned to your agency;
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b ¢ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

h Pote of transcription 1/6/12

. __Mr. NORMAN G. HICKMAN, 435 Rast 52nd Street, telephone
" nunber 212-752-3838, wae advised of the identity of the inter-
viewing 8peclal Agent of the Federal Bureau of Investigstion
(FBI), and that he was belng contacted as to his possible
knowledge of Mr, EVERETTE HOWARD HUNT of Washlngton, p.C. ‘)

Mr, HICKMAN a&dvised that he 18 only casuzlly
acqualnted with HUNT. He has obsarved HUNT at several social
gatherings in New York City in the past. He believes that
HUNT 18 smployed by the Robert R. Nullens Company in Washington,
D.C. He is not sure of HUNT's capasity with the ecompany.

buring April, 1972, he gontacted HUKT's office in
Washlington, D.C. for the purpose of ascertalining the home
address for Mrs. JOAN XENNEDY. Both he and Mrs. MIMI VIGNOS,
of 926 Pifth Avenue, New York City, are employed &n the
television entertalnment fleld, and it was necessary for them
to contact Mrs. KENNEDY, due to a forthcoming television show,
He understands that both HUNT and KENNEDY are close friends.

buring April, 1972, Mr. WUNT contacted him st his
home telephons number concerning his KENNEDY &ddress request. |

Nr. HICKMAR further advised he could furnish no
information whatscever as to KUNT's involvement in the JAMES
WALTER MC CORD Burglary of the Democratic Rational Hesdquarters
ca2se in Washington, D.C., which has received considerable
publieity.
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et

On July 3, 1972, MAXWELL P-;iwi:I_Li(_lNSQN Ram Island
Road, Shelter Island, New .York, telephone 5i€-7ﬁ9-071 , Was
contacted and advised that he was unavailable for interview
due to the recent death of his wife. He reguested that he
be re-contacted after July 10, 1972.

o)
s

Ty Y P T I T T PN O T IO TR R RO A I T R TR W e T e e e e
LR PR Y R - E - L -
R A AR o ek s 7 il et i - ;

iy

SOBTESLE A by ot f AR T

z %

f w

K S

" F
v

~20% -



. ) <)
-36 {Rev. 5-22-64} : v ‘
‘—’k
’/; ——
FB! )
Date: 7/11/72

Transmit the following in

{Type in plaintext or code)

AIRTEL AIRMAIL

{Priority}

TO: ACTING DIRECTOR, FBI (139-4089) n,c
"j/ ~ FROM:  SAC, COLUMBIA (139-50) (RUC)

q g‘MfiS} WALTER McCORD, JR,, aka "AI:ﬁNFORMAﬂON CONTAINED

BURGLARY OF DEMOCRATIC HERE‘ -n1nnnP1LD

Al

NATIONAL COMMITTEE HEADQUARTERS
WASHINGTON, D.C. DA‘[E}’ 3/ f BYJQIZZW <
6/17/72 : | i

* L L.

.

. Re WFO airtel to Bureau, 6/30/72 Columbia report
‘of SA JOHN K, McCORMACK, 7/6/72; Charlottetﬁkﬁype to Bureau,
Ty A 7/5/72.
\

o Enclosed for the Bureau sfe B copies of Columbia
. report of SA LEONARD A, WISSMAN, 7/11/72 U A
ALEX K. BROCK, State Director, State Board of
. Elections, Raleigh, N, C., was interviewed on 7/6/72 at /1
-  bis summer cottage, Ocean Drive Boulevard, Surfside Beach,
[ S.C., by SA LEONARD A, WISSMAN at which time he stated he
recalled receiving numerous monthly calls from male and
female individuals, identities unknown, representing af-
. filiation with Committee for Re-election of President Nixo
+ 8ince December, 1971. All calls were of normal political
inquiry type and he has no gAnformation concerning subjects,
t suSpects or burglary of Detggratic National Headquarters.
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'TLE OF CASE REFCRT MADE BY TYPED BY
O
Ve JAMES WALTER McCORD, JR,, aka SA LEONARD A, WISSMAN dki
. ET AL CHARACTER OF CASE T T

BURGLARY OF DEMOCRATIC
NATIONAL COMMITTEE HLADQUARTERS

WASHINGTON, D.C. 10C
6/17/72
WA R I ———
<
f REFERENCES: Columbia report of SA JOHN F, McCORMACK, 7/6/72. -
% Charlotte teletype to Bureau, 7/5/72. d *
- RUC -
ALL INFORMATWN CONTAINED
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A :qlTED STATES DEPARTMENT Ok JUSTICE
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Copy to: 2 - USA, Washington, D.C.
Report of: SA LEONARD A, WISSMAN Office:  COLUMBIA
Date: July 11, 1972
Field Office File #: 138-50 Bureau File 1 139.4089
Title: JAMES WALTER McCORD, JR,;
ET AL

BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL
HEADQUARTERS, WASHINGTON, D.C.
June 17, 1972

Characten INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS
Synopsis: ALEX BROCK, State Director, State Board of
TTandtd Thom "V om ol T M P

niections, Raleigh, N.C,, recalls I'ECElVlng numerous
telephone calls since December, 1971, from persons
representing affiliation with Committee for Re-election
of President Nixon and all calls were normal political
inquiries concerning the current political campaign.
BROCK had no information concerning subjects, suspects,

or burglary. iﬁ}\
| - RUC -

Details: “ ““N\\“—U
LW QRO 5 ‘ C\@a 20 2

od 1o
he FBI and is 1020
This document contatns neither recommendations hof conclusions of the FBI. It is tha property of ¢
your agency; it and its contents are not to be distributed cutside your agency.
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Date of tronscriplion ’/1}/"

th

L e T poc X
fo ,5;;;_;;j$§octz State Director, Siate Board at. -~ '
' Elections, Raleigh, Noxith Carolins, was interviewed at his =~ - |
" Summer cottage, Ocean Drive Boulevard, at which time he ad-
. ¥ised he had received numerous long-disthnce telephone calls 4
. &t the office of the State Board of Elections, Raleigh . '~
.: Building, Raleigh, North Carolina, from a male and a female °
" 4pdividuals representing themselves as being affiliated with
the Committee for the Re-election of President Nixon and he
did not know the identities of these individuals, ¥e stated
he received soveral calls monthly and they were all of a
norm2l political tnquiry type; that is, these individuals
desired information concerning the political picture of
North Carolina at a particular time, racial breakdown of the
state, number of young registrants, number of new registrants,
and fnformation of that nature. At mo time were there any
calls made tb.,his office that were mot of this normal political
information inquiry type. \)\ : - R .

A Nr. BROCK advised he obtnined the opinion from his .
conversations with these two Aindividuals that they were .
affiliated with different sections of the Conmmittee as one .
would call s day oxr two after the other one had called and

L ask the eame type of questions, When he called this to -

SR their attention, the remark was made they wepe affiliated .

with another section of the Committee. \)\ A

PO

»

‘:-j

S In Barch, 1972, he recalls that several calls were -

- . made foncerning the Amcrican Party and GEORGE WALLACE and D - .
parties wanted to deteramine if GEORGE WALIACE could legally - - . ;
run under a third party ticket im North Carolina, q e !

Hr. BROCK advised he was not acquainted with any 7* '~ ’

of the individuals alleged to be connected with the burglary - . -

) of the Democratic Rational Headquarters at Washington, P.C., .

= any suspects in this matter, and he had no information con~ = . !
cerning the buplary itself, \)\ , N P

“ _‘- .3__; “'1 o ' [
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’ LEORARD * Y— . ____ Dgledicloted__
by 84 A, WISSMAN:dk] -T/8/72
- 2* A "
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% ond . corteats are not to be dustriboted outtide your agency
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Date:  7/7/72 | ;
|
Transmit the following in : i !
{Type in plaintext or code) I|
Vig AIRTEL ATR MAIL !
(Priority) ﬁl
_________________________________________________ N F -
TO: ACTING“DIRECTOR, FBI (139-4089)
- FROM: S LITTLE ROCK (139-58) (RUC)

SUBJECT: JAMES WALTER MC CORD, JR., aka;
ET AL
Burglary of Democratic National
Committee Headquarters,

Washingtons D- - ALL INFORMATION CONTAINED
I0C HEREIN I3 UG ASS iFIED
(00:  wFo) DATE3=3/-£00 BYH-2 T/ 12/

Re WFO airtel to Bureau, 6/30/72. \

=

Enclosed for Bureau and WFO are four copies each of
investigative report concernln% investigation conducted at
gggrcgézArkansas, regarding toll records concerning telephone

0

B
' \j\
.

\-

@ - Bureau (Enc. aﬁfENCLOSURﬁ ~— -J—E

NS
= WFC (135-166) {Enc. 4)

1 -/ilttle Rock
JLA/bng
(5)

'h-\‘\
4

1

e —

G4aUc1L 1972 7
- - pecial Agent in Charge U. 5. GOVERNMENT PRINTING GFFICE: 1871 ~ 413188

A —




elelrad e S

o L mREE W mtea L P . e SR L Sl T .54 B . et L M . LT
‘4 '
Y . ~ol ;
FD-2673 (Rew 3R-67) . . o ’ L T
» ' v

FEDER”L. BUREAU OF INVESTIGATION

REFORTING OFFICE OFFICE OF ORIGIN DATE INVESTIGATIVE PERIOD
LITTLE ROCK } WFO 7/7/72 ﬁl?/3/72 - 7/5/72
TITLEOF CASE — — ~ T Tnieortmace av ) Tveec BY |
s L |
— JAMES WALTER MC CORD, JR., aka; SA JACK L. ACKLIN i bng
ET AL: CHARACTER OF CASE
Burglary of Democratic National
Committee Headquarters,
A Washington, D. C. 10C
o 6/17/7%

‘E REFERENCE:

WFO airtel to Bureau, 6/30/72

(RUC) ALL INFORMATION CONTAINED

HEREIN IS UiC_ASSIFIED 7 5 8
ADMINISTRATIVE: RS o B2 &

Little Rock indices negative concerning all individuals i:)
mentioned in re airtel as well as ROBLEY T. BARBER and ODELL (NMN) fﬁi
POLLARD and also Arkansas telephone numbers 268-3536 and 268-?317.

N %

j ‘:3“'.:
E— ‘ACQEL|SHMENTS CLAIMED one_ . lacquiT-] case was seen: / E ;

FINES " savings RECOVERIES TALS
M p_ FAVRSR R

T

‘.u

PENDING GVER ONE YEAR []YES Kino
FENDING PROSECUTION
OVER SIX MONTHS Ives Fino

SPECIAL AGENT

APPROVED

COPIES M E:
Al

A O ARGE DO—;JOT WRI;E IN SPfciis BELOW
“i - Bureau (139-4089) [29v Yo7 - E__, 'BEHZ
7~ WFO (139-166) 13
(2 - USA, WDC) 1)
1 - Little Rock (139-58)

Dissemination Record of Attached Rep Nototiens

Agency T 111
Request Recd. |
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Copy to:

Report of:

Daie:
Field Office Fila #:

Title:

Character:

Synopsls:

Details:

This document contains nelther recommendations nor concluslons of the

é e®
QNlTED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE . .
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 - USA, Washington, D. C.

SA JACK L. ACKLIN Office: Little Rock
7/7/72
LR 139-58 __Bureau File #: 139-4089

ALL INFORMATION CONTAINED

JAMES WALTER MC CORD, JR.} UCDrIN [0 11~ aeorcirn

BERNARD L. BARKER; Bhuhn'IUkn\u_naoHWLu 7
VIRGILIO R. GONZALES; %l 3.3/ </

EUGENIO ROLANDO MARTINEZ Y. EKGK%QL}KLB\(J&-27Eaﬂ__ﬁkf
FRANK ANTHONY STURGIS /

INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

Searcy, Arkansas, telephone number 268-3536 deter-

mined listed to law office of Pollard, Bethune, and

C T - .
Cavaneau. Telephone number 268-3317 determined

listing for ROBLEY BARBER, Certified Public Accoun-
tant, Searcy. POLLARD and BARBER interviewed.
POLLARD at present time Arkansas Finance Chairman
for the Committee to Re-elect the President and
BARBER treasurer of .this committee. Each admitted
receiving numerous telephone calls and having
several conversations with GEORGE GORDON LIDDY con-
cerning Republican Party business; however, each
denied knowing any of the individuals allegedly
involved in captioned matter or having any know-
ledge whatsoever concerning the burglary of the
Democratic National Convention Headquarters,
'Washington, D. C. \L)\

kRUC)

L
FRBI. It is the property of the FBI and 18 loaned 1o

your agency; it and {ts conlents are oot to be distributed outslde your ogency.
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ote,

A review of the telephone directory for the Cltg
of Searcy, Arkansas, revealed that telephone number 268-3536
is a listing for the law office of Pollard, Bethune, and
Cavaneau, 407 W. Race Street, The telephone director{
further indicated that ODELL POLLARD has a residence listed

at Skyline Drive with bowme telephone 268-8493. The directory

also 1isted a home residence for ED BETHUNE of 1 Meadowlane
Drive, telephone 268-6803K\#)

The teleghone directory further indicated tele-
phone number 268-3317 was a listing for ROBLEY T. BARBER,

CPA, 103 N, Spring. RS

-

o 1/3/72 _  Little Rock, Arkansas ru., LR 139-58

by _SA JACK L. ACKLIN/bug Dare dictared 11172

This documant containg neither recemmandations ner conclusians of the FBL 1t is tha property of the FBI and is Tsansd 1o yauwr of
i and its coitents are not to be distributed outside your spency. 2
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ODELL (no middle was contacted
at his law office at 407 Race, Searcy, Arkansas, .

POLLARD advised that he had just recently 196:
servkd a four-year term as Chaiiman of the Republican et SRR
Party for the gtate of Arkansas and at the present time
holds the position of Finance Chalrman for the Committee
to Re-elect the President. . J\

POLLARD advised that in the above capacity as
Finance Chairman he has had occasion to receive numerous

Losrmem TTn nle £ on - [ G Uy S ey
u.-uepuuue bdll.ﬁ 4 LWl naanu.ugl.uu, IJ'. \a. uuu (e wzreuwuu

with the National Headquarters for the Committee to Re-elect
the President.\_yx

He stated during April, 1972, he recalled having
several conversations with GORDON LIDDY relativeito the
registration of the State of Arkansas Committee with the
Controller General's Office at Washington, D. C. POLLARD
recalled there was some problem with the Arkansas reglstration

and for this ragsnn tha conversations took »l aca,

POLLARD advised he has also talked to LEE NUNN
and BOB ODELL concerning the organization and registration
of the Arkansas registration. -

)

POLLARD advised through his work in the Republican
Party in the State of Arkansas and his contacts at Washingtom,
D. C., he knows numerous Individuals; however, he stated to
his knowledge he has had no conversation with or personally
knows any of the individuals who have been mentioned in the
pers that are alleéedly involved in the burglary of
the ratic National Convention Headquarters. \ h

The below-listed names were mentioned to POLLARD
and he agaln reiterated he is not acquainted with these
1ndividuals nor can he furnish any information about them:

EVERETTE HOWARD HUNT =
CHARLES W, COLSON
DAVID R. YOUNG

.b’

This document containg nelther recomimendations nor conclusions of the FBL 1t ts the property of the FBI and is
it and ita contents ure net 1o ba distributed sutside your opency.

on 1/58/12 « _Searcy, Arkansas Files__ IR 139-58 - —

SA's JACK L, ACKLIN and
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IR 139-58 ’ : ‘ ' _ i St
. ' ALFRED CARLETON BALDWIN, III ‘,
.- - JAMES WALTER MC CORD, JR. ;
T BERNARD L. BARKER : . ) ;
e VIRGILIO R, GONZALES o T e |
o ' FUGENIO ROLANDO MARTINEZ Y, CREAGA e T
; BRANK ANTHONY FIORINI -~~~ - ... = - :
- ‘ POLLARD advised that approximately one and . ;
V' one-half months ago that it was necessary for him to - - :
obtain an individual to serve as Treasurer in the ‘
T Arkansas Committee to Re-elect the President and he was

- able to obtain the services of ROBLEY BARBER, a Certified

_ Public Accountant, in Searcy to act in this capacity. .
POLLARD advised that BARBER because of his position, has
- -also had conversations with individuals in Washingtomn, - .
‘.-  D. C, at the national level. [j\ S 2
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RQ,I&I_E{F ER was cont.acted at his place -

yment, 103 N, Spring (Mayflower Hotel) BARBER .
advised that. his business telephone is 268-33 7 and that™

he 1is Bnggytd as a Certified Public Accountant in the

City of Searcy, Arkanaasw_i M SPRIF G _SCh ycy f/AA’_'“
) Ble 'y 7 FAARBER advised that approximately the first of =
/% ¥y Mr77ODFELL POLLARD asked him to serve as Treasurer for

the Arkansas Committee to Re-elect the President and that

he agreed. He stated in that capacity that during May,

1972, he had several conversations with GORDON LIDDY,

Washington, D. C. and halj also traveled to Washlngton

along with Mr. POLLARD on June 2, 1972, where they at )

a meeting of all State Finance Chalrmen and Treasurers. -

BARBER advised his conversations with LIDDY dealt with - a

comnittee business and that he could furnish no information -

concerning LIDDY's activities or does he have any information
: whatsoever concerning the al#pgbdrburglary of the Democratic

National Convention Headquarters in Washington, D. C. other

than what he has read in the newspapers. ). Lo e vaa

“He stated the only other individual he has had
contacts with concerning committee business was PETER -~ =
HOLMES and t.his was concerning budget mtters.\h SRR N

~ BARBER was s 1f1ca11y asked 1if he was aequai.nted
with the below-1isted individuals and he stated to the best
of his knowledge he did not know any of the men mentioned

e o marene B o

nor couj.a he Iumlsn any information Wmexu.l.ug \—uuu; K -J ' E
EVERETT HOWARD HUNT </ "% iy
CHARLES W. COLSON - s‘ SR CToe T
DAVID R, YOUNG P
ALFRED CARLETON BALWIN, III : SRR P
JAMES WALTER MC CORD, JR. | .
BERNARD L, BARKER . -~ - - S
~  VIRGILIO R. GONZALES ' e E
L ~ EUGENIO ROLANDD MARTINEZ v r"ntulg Tt e e ;
~ FRANK ANTHONY FIORIHI _ ",i-.;:'-.; R e e T
. } L ( !__,, .‘., C ,' LT "._-‘-;,.‘ e . '1;,‘--,,. S ‘_ *
.“ K L e NI PR :‘1"‘-‘.. ,-.) S, e s e . g ¥, e by ."’.;’ .
on____ 7/5/72 = Searcy, Arkansas —— Flles 3R 139-58 "
- e £ R - et )
SA's JACK L. ACKLIN and / S R St S
V. JOHN D.-LAY/JLA/bng Date dicroted /T fP2 " B
This document tontains nelther recommendations net conclusions of the FBI. It is the propaerty of the FBJ snd Is loaned 10 yout np-:"f' -
11 ond i13 contents are not to be distributed outalde your sgensy. 5* . . ¢ . ¥
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R A Date: 7/5/72
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FBI

1

{Type in plaintext or code)

I S

17 6/17/72 DATE 3 /3
Ay I0C
1w

AIRTEL /\y !
{Priority} E f ; :

o TO ACTING DIRECTOR, FBI (139-4089) i

' FROM: SAC, MIAMI (139-328) (P)

< JAMES WALTERC)MC CORD, JR.; - T
- ET AL; — ALL INFORMATION CONTAINED

BURGLARY OF DEMOCRATIC PARTY OO
NATIONAL HEADQUARTERS HEREIN IS K1 S£ASSIFIED
( /Y0BY .

00: Washington Field

Enclosed for the Bureau are four coples of report
of SA WILLIAM F, GUILFOILE dated 7/5/72 at Miami, Four copies
of this report are designated for the office of origin, two
of which are directed to the attention of the U,S, Attorney
at Washington, D, C, One copy of this report is directed
to Baltimore anp Tampa in view of their continuing 1ngpr 5t
in this matter.\}\ M/?

BELOSU&E o 7
reau ncs=-

- Baltimore (Enc-1)(Info) - ST-109 -
Tampa {(Enc-1)(139-182)(Info)

1
2 Washington Fiéld (Encs-4)(139-166)
l -~ Miami

e w® 37 4017.0L)

2 JUL 26 1972

Sent M er

tin Charge ) ¥ U. 5. GOVERNMENT PRINTING OFFICE: 871 ~413=128

it
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. _ MIAMI  [WASHINGTON FIELD |7/8/72 [/ | 6/22/72-7/3/72 “1(‘ !
:4'. Tlf{f OF CASE REPORY MADE BY s-s_-> [ 14
. N C ? )
i e JAMES WALTER MC CORD, JR.; LLIAM F, GUILFOILE _1-bhia.
¥ 1/"/ ET AL; — CHARACTER OF CASE
" | ' BURGLARY OF DEMOCRATIC PARTY 7, .
i NATIONAL HEADQUARTERS 10C [ -
. 8/17/72 “FpLL TRPORATTCN AT 7T i,
;., '. HOREIN 7737 mLFTTIIIED
L. ¥ el e B n-j"_L,k._,,.ﬁiiLmH.
AN SN XD (TIERLISE —
B
;i o
i B Rsport of SA WILLYAM P, KELLY, 6/28/72, at MNiami. 2
L W Report of SA ANGELO J. LANO, 6/28/72 at Washingt
L - Field.
. 3 e ¢ 2 TRELPEC

Sp RELSTE - _s5-92

DATE OF ST ESES 2/3/ J¢ LEADS

’Jf All leads ‘in this matter have been or are being

b3

set out immediately by teletype on a daily basis.
ADMINISTRATIVE

AN RIS AT

APPRCYED

DO NOT WRITE IN SPACES BELOW

COPIES MADE:L

s [ A,CCOMPLISHMENTS CLAIMED m”.o’!g.,w JACQUIT-1 case mas sefn
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‘- Bureau (139-4089)

L 4 - Washington Field (139-166)
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MM 139-328

An information copy of this report is being
furnished to Baltimore which covers the residence of sub-
Ject JAMES WALTER MC CORD, JR. \_A

An information copy has been furnished to Tampa
in view of the pending investigation currently being con-
ducted by Tampa.

\.
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CON¥ENTIAL
l ] S Date of trunscrip”ﬂh____,?/j/u___..__

R
—

- the morning of June 30, 1972, Atto:-ncy
IIG AREZ advised that durin; the previoua
“evening”he had overheard a conversation in which it .

d been indicated that HUMBE PEZ and
ERRER, both of Miami, had pomsibly mp‘éi%' =
ARD L, BARKER and others, whose identities
SYAREZ did not learn, on at least one irip to
Yashington, D,C, during early May, 1973. SUAREZ
furniahed thig information in compliance with a
provious request made of him to advise the fdentity
af any of BARKER's sassociates in Miami who may have
accompanied BARKER to Washington, D.C, or elsewhore
outside Floride. ' )

L.
_,___.__...-

SUAREZ sdvised that the headguarters for .
Partido Revolucionario Cubano-Autentico, in which Q
TO TOPEZ Is quite active,~1m -10cated next
or to BARKER's realty company. BHe said LOPRZ is
cmployed at the Suave Shoe Company in Mismi, pointing
out that HUMBERTO LOPEZ should not be can rnud with a
former Suave Shoe Company official by the name of LOPEZ.
He advised that LOPEZ and FERRER were featured some
three or four months ago on the front page of a Cuban
magaxine “Replica™, a copy of which BUAREZ did not have

available,
9_‘@_

Ve 4

In response to a specific question, 8
dvised that he is well acquainted with REINALDOXPICO
E&M,

a4 salegman for Replica, who is known to

réquently between the U.S, and Venerusla, &U maid
since he was in Washington, D.C, to testify before the
Federal Grand Jury earlier during this woek, he did not
know of REINALDO PICO RAMON's current vhereabout- or
whether or not PICO had made trips to Washington, D,C,
or slsewhere outside Florida with BERNARD L., BARKER and
the other individuals recently arrested with EARKER

in ¥Washinogton, D.C. \j\

.# ; -0 -

5.

§& COVER PAGE
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B
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informatidn to SA ROBERT JAMES

B irnished the following
DWYER: \_)

MACHO BARKER was closely associated with MIKE
SUAREZ when he ran for political office. After SUAREZ lost
the election, he contacted Mayor STEVE CLARK and said he was
going to expand his political operations. Although BARKER
was & business associate of SUAREZ, he decided to leave
SUAREZ' political organization. \ )

LC
\ T S
BARKER joined a pqlitical group of EDGAR.ANTHONY Cuba
UTTARI. a wealthy Cuban who\lives on Key Biscayne and is Ha
losely assoclated with BEBE BOZO.\Kihl S AT

BUTTARI was later calld to Washington by the
Nixon Administration to act as a ‘tonsultant on some matter.

National nk.,
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The following investigation was conducted by
SA WAYNE F, STILESy \\‘)

It is noted that the Marriott Hotel opened for
business on May 17, 1872, -‘%}
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On 8/28/72 investigation at the Marriott Hotel,
LeJeune Road, Niami, Florida, revealed the follewing: Ku)\

JAMES AUSTIN, front office manager, made available
for review the registration cards for the entire period since
the hotel'’s opening. No record of registration was located
under the names MIKE BUAREZ, MANOLO GIBERGA nor under the
true names and alinses of known subjects, Photographs of
known subjects were displayed to desk clerks and belimen with
negative results. \ A
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LLL
REYNA said that ANGEL FERRER works with ROBERT _

/4365;800, whom he described as the Chairman of the Republican
Campaign Committee. "

MACHO BARKER and his wife have for many years
been followers of boxing and at one time, MACHO was the
manager of a boxer named SIERRA, BARKER is also a good
friend of CUCO CONDE, who is the manager of "MANTEQUILLA"
NAPOLES, a well-known fighter who lives in exile in Mexico

but is a Cubln.\\xx\

MACHO BARKER eats from time to time at the pominica
Restaurant and the people there all know him. Also, PADRON,
owner of the cigar company located next to the restaurant,
eats at that restaurant every day. ISIDRO GUILLAUMA is
the owner of Domirnica.

(e)

urnished the following

, JR.:L/«

He stated that at the time of the funeral of
J. EDGAR HOOVER in Washington, D.C,, he received infor~
mation through news sources that a small group of Cuban
exiles whose identity was unknown, had left the Niami area
for ¥Washington, D,C. He stated their purpose was to attend
the funeral services and also to confront any anti-administra-
tion demonstrators. Informant commented that a recent

information
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large amount of travel has been noted among the Cuban
community between Miami and New York and between Miami

and Washington, D.C. for both political and economic
reasons.
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- u(sso STATES DEPARTMENT OFOSTICE
- FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

WNTIAL
coNFFN
Copy to: : 2 - United States Attorney, Washington, D.C.
Report of: WILLIAM F. GUILFOILE Ofice: Miami, Florida
Date: July 8, 1972
Field Office File #: 139~-328 Bureou File 8. 139-4089
Title: JAMES WALTER MC CORD, JR.;
ET AL;

BURGLARY OF DEMOCRATIC PARTY
NATIONAL HEADQUARTERS
JUNE 17, 1972

Charscer: INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS
CLASS. & ET7 5/127220 g
REASON - POTY 17, 1-2. 4.
Synopeh: DATE OF REVIZH Z~5— - S—"
%=1/ 7

Business employees and associates of subjects BARKER,

GORZALEZ and STURGIS interviewed and unable to furnish

any pertinent information. A review of photographic

copies of BERNARD BARKER's address book found in his

possession at time of arrest refleqts possible identity .
Th of JOSE {PIEDRA as PELIPE DE DIEGO, lesman, at Barker -

TN T ANTATWA -~ MDD YETA F T
RS 21 LAND

»fr_l)-—‘ Appuu;uuvp, AlIC,, ®muUu ilucidiLIvy U1
Cl)b PX & public relations man and repor for "Replica™, A
-7 Z‘l‘%ﬁi publication. REINALDO PICO curiutly reported in
Caracas, Vepezuela. FELIPE DE DIEGO interviewed, admitted
use of alias JOSE PIEDRA and admitted making trips to
Washingtom, D.C, over periods 5/3-4/72 and 5/22-30/72.
DE DIEGO advised identity of ten individuals who made trip
to Washington, D,C. over 5/3-4/72 to pay respects to
deceased FBI Director, J. EDGAR HOOVER. Group also

itnitistoed an altercatinn with .hinpl-" demonstrators

outside Capitol Rotunda on 5/3/72 BERNARD BARKER financed
this trip of ten individuals and furnished aliases used
on airline tickets, !E DIEGO iden jed other nino

travelers as BER . Léggo RTINEZ,
GONZALEZ, FRANEXFIORIN NALDO. PICO) and four othe

=X’ . L N J FERNANDEZ
EL FERRER and HIRANAGONS

and verified purpys% of /3—4/72 trip as stated by DE DIEGO
DE DIEGO adviged that en 5/22/72 BARKER bhrought a group
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consisting of MARTINELZ, GONZALEZ, FIORINI, PICO, and him-
self to Washington, D.C. where they stayed at the Hamilton
Hotel until 5/26/72, when they moved to the Watergate
Hotel. DE DIEGO stated he was never advised the purpose
of the trip and the entire time spent by him and some of
the othersawaiting instructions which never came, Group
returned to Miami, 5/30/72. DE DIEGO stated he had no
knowledge of 6/16/72 trip to Washingtom, D,C. by BARKER,
MARTINEZ, GONZALEZ, and FIORINI and stated he was surprised
to hear of their arrest on 6/17/72. National Airlines
located tickets used on above trips.
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-l- Dore of nonsuip!ion_-.%ﬂ/?Z...______

Mrs. LUCILE RICISAK, Secretary, National Airlines
Security, Miami International Afirport, Miami, Florida,
advised that tickets, numbers 180628810 through 180628812
for Flight 100 on May 22, 1972, and tickets, numbers 281531088
through 2813531097 for Flight 108 on May 3, 1972, had been
located and set aside for evidentiary purposes,

iried on @ f2T /T2 " 1 Kt F1OF TR Mt Nt 139=328 —
by Dote dicloled
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l Qate of |ranscf-p150ﬂ_6/30?[.?_z,w,~__.__,_

Mr. WILLIAM CHRISTIAN, National Airlines, Security,
National Airport, advised that the ten tickets, ticket numbers
281531088 through 281531097, for National Flight 109 from
Washington, D,C, to Miami, Florida, on May 4, 1972, had been
located and =set aside for evidentiary purposes as requested.
Further, CHRISTIAN stated that if these records must be
produced in court, CHARLES FRIANT, Custodian of Records,
National Airlines, Miami, Florida, should be subpoenaed.
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' }_; 7/8/72 .

Cale of ranscription

JOHN RAMOS, 100 X.¥W, 57th Court, WMiami, advised
that he is a real estate salesman and worked with BEERNARD
BARKKE at the Marx Real Estate Firm for about six months,
RANOS left Marx with BARKER and was a partner in the forma-
tion of Barker Associates, Inc., at 2301 N.W. 7th Btreet,
Mizmi, ¥Ylorida, ir about Mmy, 1971. RAMOS worked with
BARKER until about September, 1971, when he severed his
relations over a dispute concerning a commission on a real
estate transsction, He noted that he presently has a suit
pending against BARKER for the recovery of this commission.

During his association with BARKER, RAMOS noted

- 4 P
that BARKER made frequent trips out of the Miami area and

was absment fiom the business for prolonged periods of time,
however, BARKER never explained thesme trips to RAMOS.
RAMOSE noted that this was another reason for severing his
relationship with BARKER as BARKER spent congiderable time
out of town and making long distance telephone calls not
related to the real estate business, Also during their
association together, RAWOS knew of no business dealings
pending or otherwise which might resunlt .in BARKER accumi-
_lating $114,000, \ 7

RAMOS described BARKER as "short tempered™ and
a "dangerous animal” when he does not get his way, other~
wise, BARKER is 2 "sweet talker"”, \ N

3

RAMOS could furnish no information concerning th./}
events leading to the arrest of BARKER on June 17, 1972,

A

3 . 6/26/72 - Miami, Florida Minmi 139-328
ole “viswad on ﬂ'w o o FII. ‘
SAs WELTON F. MERRY and
. MICHAEL R, CARRANO MRC/nlm 6/30/72
Y- Dote dictoted

Ths document contalng netther racommundotions nor conciuslons of the FBL 11 Is the properiy ol the FBl ond is looned lo your agency;
v oard iy contents ore nol 1o be dutributed oulside your agency.

e A e e i M SR LY e s = e e e i e



A
—
.,

- .

{  FEDERAL BUREAU OF INVESNGATIO !

é D . 7/3/72

ANDRES AMOEDA, Real Estate Salesman, Barker
b, Associates, Inc., 2301 N.W, 7th Street, Miami, Florida,
3 advised that he was born on October 31, 1936, in Havana,
Cuba. Be noted that he is a step-cousin of BERNARD BARKER
and although BARKER ims older, they were raised in the same
housahold in Cuba, AMOEDPA noted that he came to the United
States in 1955 through the efforts of BARKER, who intro-
duced him to the United States Ambassador in Havana at

that time. \\)\

AMOEDA stated that he had heard that BARKER had
been associated with the CIA both in Havana and in the

United States, however, he noted that BARKER never told

him this personally about any of his activities, AWOEDA
said that this fact is generally known in the Cuban com—

lnnit;t -

TV BN L.

it Al ch L ML

é

AMOEDA was of tgo opinion that BARKER is not a

leader and that BARKER would be motivated by his strong
p‘tr*otic feelings for the United Stattl.\\K

@)
J

AMOEDA stated that he knows of no business dealings
made by BARKER involving the sum of $114,000. Ee had heard,
however, that BARKER had some South Americans willing to
invest some money in some real estate deal of BARKER's, but
he {2 not aware of the results of these meetings. , ,

The only other individual who might be aware of
any financial derlings of BARKER's, would be EARRY RYAN, who
is connected with Dominion Mortgage Company, Coral Gables,
Florida, \

i ¥, ) A,','—.:." SAmia ‘:_,:'a
LR GRS

? . s en 8/21/72 ., Mismi, Florids _ Wiami 139-328
A b el ile 8
. - SAs WELTON F. MERRY and
: by MICHAEL R, CARRANO- WRC/plm o d 7/3/72
o ote dictoled
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P Y 7/3/72

Date of tronscriplion

HARRY RYAN, 2701 Natoma Street, Coconut Grove,
Yloride, advised that he is employed by Dominion Mortgage
Company, 1001 Ponce de leon, Coral Gables, Florida, as a
mor tgage broker. He noted that he has known BERNARD BARKER
for several years while BARKER was employed by Valledor
and Marx Realty Companies, and has assisted BARKER in
obtaining FHA financing. ~\)\

RYAN noted that he was aware that BARKER is in-
volved in the construction of Biarrityg Towers on Miaml
Beach, Florida, and that in early June, 1972, a construc-
tion loan of $495,000 was obtained from G.A.M.1I., Atlanta,
Georgia. He noted, however, that to his knowledge, no
disbursements have been made to BARKER and his assoclates
on this project. \\J\

RYAN said they have been involved ip approximately
20 business transactions with BARKER over the past several
years and that none would even approximate the sum of

$114,000. “\Hy\

RYAN stated that he knows BARKER and ROLANDO
MARTINEZ only as business associates and had no prior
information or knowledge regarding any trips made by
these individuals to Washington, D. C.

L Y
S

8/28/72 " Miami, Florids ¥iami 139-328

Flis #

imic i viewad On__

Dole diclated

S8A MICHAEL R. CARRANO/nlm 7/3/72
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L 7/3/72

Daote of lrgnscription

ENRIQUE CATASUS, M.D., Medical Director, Centro
Benecio latino Amsricanc (Latin American Benefit Center),
1422 West Plagler, advised that Wrs. CLARA BARKER had
wvorked a8 & sacretary for the Wedical Clinic for approxi-
mately three years having left about six months ago, BERNARD
BARKER wzs a member of the Board of Directors of the Medical
Clinic and received a salary of about $150 per month for
nominfal expenses. BARKER's duties as a member of the Board
of Directors involved administrating the affairs of the

EBedical Clinic in sn advisory capacity only.\\l\

Dr . CATASUS noted that he had no social contact
with the BARKERs K however, described Mrs, BARKER as very
sfficient and 1ntelligont. His own contact with BARKER
was during the monthly meetings of the Board of Diroctor!{}
. kS
Dr. CATASUS eould furnish no other informmtion
concerning BARKER or his associates. Be noted that he knew
of BARKER's participation in the Bay of Pigs invasion of
Cuba in 1961 only through genera]l information in the Cuban

community in Wiami.

N

N, ™
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[i.i ':3 Interviswed on 0/26/72 at 'i"i ’ rlorld‘ File & lia.i 139-‘3’8
o, SAs WELTON F, MERRY and e
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.
Thit document canforns neither cmcammendniions nof fonclusions ot the FBI  H is the property of the FBi ond is looned 10 your agengy;

w B it onrd ML (onrtens are not jo be disiributed ouviside your agency



oot

e A A R
R R O s gt I

RGN VR TR T N T A R LR T T T T T T T D LR R TR
; ; o g g R b L (b AT\
R R A e b R SO R N M R o Nl Kl

TLTY L el A PR
i i S

( . —~—

(  FEDERAL BUREAU OF INVESNGAhC

7/3/12

Dote of 1ronscriplion

Mrs. ADELFA GONZALEZ MAYO, 1601 8.W. 13th Avenue,
Miami, Florida, advised that she has been a real estate
"salesman with Barker Associates, Inc., since September,
1971. She stated that she has known ROLANDO MARTINEL
for some years and that he was a friend and colleague
of her husband, Dr. MARUEL GONZALEY MAYO, during their
attendance at the University of Havanaz, Cuba, " A

Mrs. GONZALEZ MAYO stated that she had no prior
knowledge of any BARKER's or MARTINEZ' mctivities outside
of the real estate office. B8he could furaish no informa-
tion of value especially concerning their trip to Washington,
P. €., in May or June, 1972, \j
~

8/28/72 Miami, Florida Miamt 139-338
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1. | 7/3/12

Dete of transcription

ALBERTO JOSE LARREA, 4890 N.¥W, bth Street, Miami,
Florida, advised that he has been a real estate salesman
for Barker Associates, Inc., since February, 1972, hovever,
he has only been on a full ti-e basis for the paat twvo

weeks. A\

LARREA has known Mrs. CLARA BARKER for at least
40 years when they first wet in Cuba. He met BARKER about
twvo years ago when BARKER sold a duplex which LARREA owned
at that time, Y

LARREA disclaimed any prior knowledge of BARKER'S
activities ocutside of the real ostate office. He states
he knows ROLANDO MARTINEE only from his association with
him in the real estate firm and met FRANK FIORINI about
three to four weeks ago when FIORINI case to the orfico.\gj\

LARREA stated he could furnish no further inforsa-

tion concerning these individuals, A
e 6/328/72 . Nismi, Florids .., Wiami 139-328
8As WELTON F, MERRY and
. MICHAEL R. CARRANO MRC/plm 7/3/72
14.
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Date of lrv.mscrlirlh.-m,,_,s/a0/72

After determining Miami telephone number 221-3017
was subscribed to by JOSEPH J.¥DI ALBERTO, residence 4030
8.¥. 111th Avenue, Miani, teléphonic contact was udc
with DI ALBERTO at his T;o-e on June 28, 1972, and an
appointment made to iterview him on June 29, 1872, at his

office. ' -
\)\ if{f /J,

DI ALBERTO was interviewed at the real estate
office with which he is employed, Lot Headgquarters, Real

Estate & Insurance, 1404 Ponce de leon, Coral Gables,
telephone 446-3331. \

When advised by 8A PRUE C, CLINKSCALES of the
nature and purpose of this interview, DI ALBERTO stated
that he has known BERNARD L. BARKER since early 1971,
vhen he,as well as BARKER was employed as a real estate
salesman at the realty firm of ROBERT E, MARX,

58350 ¥Yest Flagler Street, Miami. He advised that BARKER
wag one of five real estate salesmen, including DI ALBERTO,
working tor MARX who bedlln unhappy vith their employment

3 T o v aT3 Sdeca 4o o e B A mEA

there and all five saleswen voluntarily left MARX. DI ALBERTO
did not recall exactly when BARKER terminated his eaployment
with MARX or exactly when BARKER established his own realty
company, Bernard L. Barker and Associates. \\ .

DI ALBERTO, who stated be was of Italian rather
than Cuban descent, advised that he has met and on occasion
had lunch with BARKER since both left Mrrx Realty,
primarily because BARKER was interested in having DI ALBERTO

- — b | ——
leave his present employwment and come to work as & saleaman

for BerkKer and Assoclates Realty Company. DI ALEERTO
advised that he is quite satisfied and happy with hiw -
present job and has, therefore, declined to leave and go
to work for BARKER. \k

DI ALBRERTO said he has handled only one resl
entate deal in which he "co-oped™ with BERNARD BARKER,
that deal {nvolving twenty acres of land in SOuth Dade
County. DI ALBERTO advissd that property had been listed

with him and his firm for sale and that BARKER had come up

—. —_with a buyer for that property, buyer fdentified am one = .
.. 8/29/72 , Coral Gables, Florida

Miami 139-328

File #
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ALBERTO CLIF. The property involved is located six miles

" west of Krome Avenue and two miles south of the Tamiami

Trail, in Southwest Dade County., He said this deal began
in late May, 1972, and is now scheduled to be closed around
July 15, 1972, He identified the attorney for the buyer

of this property as Attorney STANLEY ERSOFF, 1439 West
Flagler Street, Miami, After BARKER's client, ALBERTO
CLIF, agreed to buy this acreage, sales price for which

was $15,900, that buyer was required to place in BARKER's
escrow account the sum of $1,000. Inasmuch as the deal

has not as yet been closed, DI ALBERTO advised the $1,000

Py 'S 1 9 = Dt
deposit should still be in BARKER's escrow account, kA

DI ALBERTO advised he knew of no other large
sums of money which might have come into possession of
BERNARD L. BARKER during recent months, through his
realty company or otherwise. At this point photographs
of the following individuals were exhibited to him, in
response to which DI ALBERTO advised: \h\

BERNARD 1., BARKER -~ Photograph of the realtor

who operates Barker and Associates Realty Company,
dealings with whom DI ALBERTO described herein above. i

EUGENIC ROLANDO MARTINEZ - DI ALBERTO bellieves
he has observed MARTINEZ in the company of BERNARD L,
BARKER: believaes he might have at one time been introduced
to MARTINEZ, whose name he does not now recall; but never
had any dealings with MARTINEZ, business or personal.

-

FRANK ANTHONY STURGIS, also known as Frank !
Anthony Fiorini - has never met this person, does not
recall ever having seen him,

VIRGILIO GONZALES - does not recall ever having
met or seen this individual.

JAMES WALTER MC CORD, JR, - does not recall ever
having met or scen this individual.

When asked specifically, DI ALBERTO knew of no 'k
contacts or connections of BARKER, either business or ‘

16.
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{&

personal, in Mexico. He knew of no recent trips by BARKER

to Washington, D.C. or New York City or elsewhere outside
Florida for several months prior to June 16, 1972, DI ALBERTO
pointing out that he had never visited in BARKER's home,

knew nothing of BARKER'S personal life or activities

outside the real estate field, and had no knowledge of

any close associates of BARKER among the Cuban element in
Miami., = |

T R A T A TR R e A R R &
ki N _‘ _..f‘.“":“_— i _-' i »;:.“' 3 o X5 .‘ ..5,:,_: ,“‘-" _ ‘ ‘\" sy ik o

By
'.> "'.-.‘, o b )
R GhN e -

EUAT ARSI LA RTINS T AT R

A,
S

17.



MM 139-328

At

Fort Lauderdale,

Florida:
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WARREN J. BROCKINGTON, 2823 NE 21st Court,
Ft. Lauderdale, Florida, telephone 568-2190, advised
he is an associate of Dirum Roalty Conpany. ¥t. Lauderdale.
He stated that the nxme BERNARD L, BARKER is unknowa to
hin. Be eannot reecall receiving a telephone €all Xay 31,
1972, from BARXER mor ¢an he recall ever doing buminess
with BARKER'S real estate firm, Migmi, He stated, howsver,
that he receives nmasrous tolopbono calls ru:rding real
e3tte transsctions or potential tranaactions in the Ft,
Lauderdals area and this ¢all sould hxve been in connection
with suwah business. \J\

He advimd thst BARKER and the following individuals
are unknown to him: |
N

JAVES WALTER MC CORD
K. ROLANDO MARTINEZ
YIRGILIO GONZAIEZ
FRANK FIORINI,

also known am

Frank Sturgis

EVERETT BOWARD HUNT

6/24/72 ., Ft, Lauderdale, Fla, .., Miami 135328

n'e viswsnd on

SA GARY R, JONES:nmm 6/27/12
by Date dictoled

19.
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Date of onscriplion

'I TAM AV T?. 'Mf-ﬂ\-n Ctoanl Fahmianatbres and
- Sand B -I- MR S USE LGN, i vWw A XK AL AW VYWa R

MM Steel Balesm, 3300 ‘lent O:kland Park Boulevard, Ft.
Laudaordale, rlorida, telophone 733-3632, advised his company
1s involved with stressed steel boam conatruction. He
normally deals directly with eontractors involved at
building sites, BHe rarely deals directly with realtors in
his business., The asme BERNARD L, BARKER 13 not known to
him and he has no record of recelving s call from BARKER
May 11, 1972, Be pointed out that the important calls
MM by his company are logged. This 1is usually done

if the call deals with sone mort of expected business trans-
sction, BEe stated he could offer no explanation for a eall
being made to his eonpany by BARKER as% an individual or

real estate agent and ¢an furnish no additional information
in this matter. )

e suted that in addition to an the following
gre unknowa to him; )

JAMES WALTER NC CORD
'x.” ROLANDO XMARTINEY,
YIRGILIO GONZALEZ
FRANK FIORINI,

also known am

Prank Sturgis

EVERETT HOWYARD HUNT

nlervigwad on snsﬂ’ of mmm_xh;___ﬂlc 2 WMM

by SA DENNIS J, O'SHEA:nmm _Daediored______ B/2T/7R 0
20.

Thiv documaent conlams nelther racommendotions nor conclusions of the FBL K is the properiy of the FBi ond is looned 1o your opency;

4 ped Wy rontenks ore not to bs dulributed oultide your agendy.
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Dale of wonscription

PASTOR MARTINEZ, 341 Iowa Street, Pt. Lauderdals,
Plorida, telephone 581-1726, was interviewed in Spanish.
He stated that his full name is PASTOR DEL RIC CARJLLO. He
is a retired attorney and practiced in Cuba. He arrived in
this country in 1962. He has not been employed dnce his
arrival. His wife, whose maiden name was JOSEPHINE MARTINEZ

and vho spsaks Bnglish, has handled all businsess transactions

since his arrival. When she occupied their present residence
in FPt. Lauderdale she listed the telephone under the name
MARTINEZ and opened up accounts in a nearby bank under that
name. It seemed convenient for her to carry the name in that
manner and it has been done since. Their immediate neighbors
kXnow them as MARTINEZ but all other friends and relatives are
aware of their true name. He stated no attempt has been made

tc hide their identity and this situation came about as a

result of the convenience in using his wife's maiden name
initially because she was involved in the transactions and

for no other reason. \L\

He stated that the name BERNARD L., BARKER is unknown
to him and he cannot recall receiving a telephone call Sunday,
May 7, 1972, from BARKER. He advised for the purpose of paying
bills in connection with telephone toll chages he normally
Xeeps a record of telephone calls made by him or charged to
his number in order that his wife can compare these tolls with
charges received from the telephone company. He produced a
calender which reflected a telephone call received May 7, 1972,
from VINCENTE DOMINGUEZ, Miami, telephone CAl1-2742. He de-
ecribed DOMINGUEZ as a millionarie Cuban who operated a sugar
bureau in Haiti and Miami. He stated the telephone call had
nothing to do with politics nor was it in any way connected with

BERNARD L, BARKER or any of the members of his group. }

Be advised that he had read of the break-in to the
Democratic Brty Headquarters, Washington, D. €, He found an
article relating to this in a Spanish newspaper and noted

s vlewwd on __6[26.[12_ ul_“_ng__ag_qerdalal Fla. Filse & llla'li 139-328

SA RICHARD W, KAISER and | 6/21/72
_M“‘J.—e”m, —BFt—Tynm—— ————— Date dicioted

by
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A

that one of the principals was listed as E. ROLANDO MARTINEZ.
He stated that this individual is not related to him or his
wife and is not known by them.{\)_

He further stated that he cannot explain receipt
of a telephone call from BARKER on May 7, 1972, that he has
no knowledge of such a call and can offer no further informa-
tion. H e further advised that the following were unknown
to hims \\

JAMES WALTER MC CORD
EVERETT HOWARD HUNT

VIRGILIO QONZALEZ -
FRANK FIORINI,
also known as
Frank Sturgis

He produced identification papers which set forth

the following information: | -

N
Name: ‘ PASTOR DEL RIO CARILLO
Race: white
Sexs Male
Remedios, Cuba
Height: 57~
Weights 150
Hair: Black, graying
Eyes: Blue
Social Security: 266-98—-4414
Alien Registration: Al2-539-482
Entered U, B.: March 7, 1962

22.




( _ o
. {

. . ( FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATIC !

-~ e . & ey frre
Uote of figascripiion M f kil I8

*.

~

JOSEPHINE MARTINEZ, 341 lowa Street, Ft. Lauderdale,
Florida, teleplme 581-.1726, advimsed that her maiden nmme is
JOSEPHINE MARTINEY GONZALEZ and she is married to PASTOR DEL
RIO CARILLO who resides with her, Her husband is 81 years old.

hae 4o A Maw hiumhand o a & w fahan atbtamnaw wha I
Wi AN WU, Fro 3 HUSISIIM A B AVASMYL VUL By UL LWy WY aw

retired and has not worked since entering the U, 8,, 12 years
ago. He speaks very littls English and she has been involved
in handling a1l the business affairs for the family. ¥hen she
occupied her present residence in Janusry, 1989, she listed
hor maiden name, JOSEPHINE MARTINEZ, on her bank records and
telephone records and her husband also used the name NARTINRZ,
It saemed to be more coavenient and was left in that mauner.
Hovever, all slien registration papers and formal identifica-

paneras are in their ¢true namen, She is preseatly emploved

SR T GReR W evag WA e Witw ST e mmwamwe

he Plantation First Nationsl Bank, Plantation, Florida, '/

Nrs. MARTINEZ advised that the nams BERNARD L., BARKER
is vninown to her and she eannot recall reciving a telephons
eall from him on Sunday, May 7, 1972. She further advised that
X, ROLANDO MARTINEZ is not known to her and is not s relative
of hers or her hushand'’s, She ¢laimed no political connections
with any Cuban group in the Ft, Lauderdale or Mismi, Florida
area. She swted the following individuals are unknown to her: U

tion
at ¢

JAMES WALFRR MC CORD
YIRGILIO OONZALXZ
FRANK FPIORINI,

al®o known as

Frank Sturgis
EVERETT HOWARD HUNT

She produced identification which reflected tbe
following: \ \

bndsiviswed on n,.“m-‘!, is o! e, lm.nir_lg_r_ﬁ_l_gj Fla. Fis & Nismi 139-328
8As RICHARD W, KAISER and
by DERNIS J' O'SHEA: DJOitsem  bos dicroted 6/27/72

23.
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a; :
Name: JOSEPHINE MARTINEZ GONZALEZ
Race: White
Sex: Female
Date of Birth: December 26, 1926
Place of Birth: Havana, Cuba
Hair: Black
Eyes: Brown
HReight: 55"
Yeight: 140
Social Security: 099-26-2208
Alien Registration: A687-26-76
Bntered U, 8,: Decenber 25, 1949
B -"-"-‘-';-?%T: —_—
24. W
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Investigation Re Virgilio Gonzalez
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At Miami, Florida:
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Mr, HARRY OOLLOT, Manager, Missing Link, Miami,
was advised of the {dentities of the intexviewing Agents, and
the nature of the investigation, Hs then furnished the
following informations

He advised that VIRGILIO GONZAIRZ has bamn employed
at the Missing Link since Aungust 1, 1960, Hs states that
QONZALEZ is a competant enployee, and that he 4oes not know
why GONZALEE would participate in the burgulary in Washington, lj

Re stated that GONZALEZ never talked about his
political affilimibon in the past, except when Governor
WLLACE was shot, He advised that due to the conversatiom at
that time he believed GONIALEZ was & "MALLACE man®, \j\

He further stated that GONZALEZ was absent from
work betwean Ny 21 sand May 30, 1972, and May 3 and 4, 1972,
The reason given for both absences was that GONIALEE told
him his brother, iUI%, in Chicago was having marital trouble
and that VIRGILIO was ths head of the family, and he th@ilight
he could strajighten it ut.\)\

COLIOT advised that he 4148 not Tecogniss any of the
individuals as pictured in the newspapers with GONIALEZ, He
was furnished the pictures of MARTINKZ, FIORINI, BARKEKR, and

HUNT, but oould not reoognize any as friends Oor acquaintancaes

ad SASATAYTERW
Wh WAL AR A M 0

W

Interviewed on ‘tm ot

SAs DOUGLAS R, KNIGHT & T
by _—m—hﬂm’mmg : Date dictated ‘ ‘:o a:
a7.
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h’ Dote of kanscriplion 6/29/72

Mre. SUSAN WARNER, socretary, Misesing Link, Miami,
wats advised of the identities of the interviewing Agentse and
the nature of the investigation. Ghe then furnished the
following informations U

She stated that she only knows VIRGILIO QONZALREZ
from their association at work, and that he had never mentioned
hie involvement with any Cuban group in Miami. &he also
statsd that she does not belleve that GONZALEZ has sven
participated in any of thes Cuban nnti.-(:hsm\or anti-Commnist
Aeronstrations, nor 4oces he commant on tham, M

Bhe advised that on Thureday, June 15, 1972 GONZALEZ
received a call at work from "RONALDO", who asked that
GONZALERZ call him back when he returned. 8&he advised that

" upon his return to the shop she advised him of the call and
that he called the nusmber she had taken, and he asked for
MACHO". She advised that she dces not rmnb..r t.he mntnr.

mdthatm;avommmomympia the note \A

She advised that she 4id not recognize any of the
individuals as pietured in the newspapers with GUNZALEZ. 8&he
was furnished the pictures of RARTIRRZ, FIORINI, BARRKER and
HUNT, but could not recognize any as friends or acquaintances

of GONZALREZ. \\)\

1 6/27/72 L Miami, Florida .. Miami 139-328

8As DOUGLAS R. XNIGHT and
., _VAYMR ¥. STILES: DFK/mej

6/28/72

Dote dictoted

28.
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Mr. THEODORE FAIN, Missing Link, wac contacted on
June 27, 1272 by Sas DOUGLAS R, KNIQ@IT and WAYNE F, STILES,
but could not furnieh any pocitive information concerning
GONTALEZ' involvement with the case. |
A
The ©lloving photoyrashs Were displayed, with

negative resultss \/\

1. E. H, HUNT

2. BERNARD BARKER
3. FRANK FIORINI

4. EBUGENIO MARTINEX
5. JAMES W, MC CORD

29,
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LEZ, 3315_S,¥, 96th Avenus, uiauis?/c cQJLq

advised that both\heund his brother, VIRIGILIO

GONZAI.EZ came to the United States in about 1982, He

noted that VILLO hak been employed as a locksmith in the
Mismi area for the peast 12 to 15 years. JORGE GONZALEX
stated that although both he and his brother have lived

in the Miami area over the part 20 years, they have had very
little social contact as JORGE does not get along with

VILLO's wife. \¥K

JORGE GONZALEY noted that he has had ne prior -
indication of his brother's activities, although he is

aware that VILLO is strongly aati—CASTRs\J\

JORGE GONZIALEY noted further that he is employed
in the construction indumstry and has been working for the
past five weeks in the Orlando| Florida, area. He denied
any prior knowledge of VILLO's activities leading to his
arrest on June 17, 1972, in Washington, D. C,. \J\

JORGR GONZALEZ furnished the following inforwma-

tlon concerning his relatives: \

FY avea §

Mother: ADELAIDA LOPEX
Father: LUIS GONZALEZ (deceased)
Bister: MARIA BUGENIA SCHULTEZ,

4251 £.¥, 109th Court,
Hiami (223-3519)
Brothers: MANUEL GONZALEZ, 10th
Street, Block 30, #25,
Villa Carolina, Puerto
Rico;
LUIS GONEZALEZ, 78 South
Bighview Avenue, Adison,
Illinois (543-7884).

. 6/26/72 Hiami, Florida Wiswi 139-328°
intecvienesd an_ ol File #
8As YELTON F. MEERY and
b MICHAEL R, CARRANO MRC/nlm Date dicioted 6/30/72
30.
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IV, Investigation Re E. Howard Hunt

31.
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At Fort Lauderdale, Florida:

32.
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RAYMOND B, THOMAS, 2821 NE 8th Street,
Pompano Beach, Florida, telephone 731-1538, was
eontpcted at his place of business, Fill-er-up

Car Wash, 1320 South Federal Highway, Ft. Landerdals,
Florida., He stated he is acquaintel with EVERETT
BOYARD HUNT. Three yesrs ago HUNT was his next door
neighbor when THOMAS resided at 1521 Baltar Drive,
Bethesda, Maryland. Their respective wives became
elose friends and they still hear from the HUNTS
veriodically. The HUNTs last visited THOMAS' residence
in Pompano Beach, Florida, about three months ago
during RAYMOND THOMAS® abSence and spent time with

his wife. \\)\

THOMAS advised he has no knowledge of HUNTS
sttivities. NG

The nsme JAMES WALTER MC CORD is familiar to
him because of newspaper releases concerning the break-in
at the Democratic National Headgquarters, Washimgtom, D.C,
He stated the following nsmes are unknown to him: \\.A

BERNARD L, BARKER
E. ROLANDO MARTINEZ
VIRGILIO GONZALEZ
FRANK PIORINI,

also known &8
¥rank Sturgis

Warvewss on___ G/28/72 o _Ft. Landerdsle, Fla, i s Mimmi 139-328
SA DENNIS J. O'SHEA:nmm 6/27/72

by Dote dictoted

33.
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Investigation Re E. Rolando Martinexz
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Date of Monucriplion 6/2 7/72

C. E. GORDPON, 1112 NY 42nd Yay, Lauderhill,
Florida, telephone 581-5115, sdvised he is 75 years of
age and continues to dabble in real estate in the Ft.
Landerdale area. He receives telephons calls and
solicitations from time to time with regxrd to possible
real ostate transections, b\ ;

The nsme E, ROLANKDO MARTIKEZ 18 unknown to him
and he cannot recall receiving a telephone call from this
individusl May 13, 1972, Be stated it is posgible that a

e B e e wmmma d o a B B s o a o oma e dl A e e [y gy~

B aa PR
¢all was recelved in conpection with a real estats loguiry,

howver, he cannot recsll the situation. \

GORDON further advised that the following individals
ars unknown to him N\ \)\

JAMES VWALTER MC CORD
BERNARD L, BARKER

VIRGILIO GONZALERZ
FRARK FIORINI,
2lso known as
Frank Sturgis

EVERETT HOWARD HUNY

intarviewsd oo G/34/T2 o Lauderhill, Fla, — —Fie# Mismi 139328 -
SA GARY R, JONES;:nmm 68/21/72

by __Date dkiotad

35.
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1 Date of.lronu(rlpﬂon 7/3/72

On June 39, 1873, FERNANDO'VIDAL was -
interviewsd in his office, in the same bullding as
the Pan American Auto Drive School, 3615 West Flagler
Street, Miami, business telephone 842-8633. VIDAL
furnished his residence address as 10000 8.W, 18th
Street, Miaai, residence telephone 223-4684. u
e S r,/ E,

At the outset of the interview BA PRUE C.
CLINKSCALES informed VIDAL of the matter of the
{ntervievw desired with him, basis for which was the
1isting of VIDAL's name and business address in an
address book of ROLANDO MARTINEZ. VIDAL advised
during the past ten days he had read numerous pewspaper
articles concerning the arrest of NARTINEZ and others
in Washington, D.C, and he pledged his assistance and
cooperation in anyway possible in connection with this
investigation. A )

YIDAL advised he came to the United States
fn Beptenmber, 1959, Having worked im a bdank in Cubs,
VIDAL sought employment im a bank in the Niami area
but due to low salartes paid he did not accept employment
with any local bank. HEe mentioned that prior to leaving
Cuba he had served as & congressman there. Im lieun of
local enmployment, VIDAL advised he invested his savings

of $3,000 in the Mega Furniture Mamufacturing Company,
then located in Hialeah, Florida, which company went out
of business in 1961. During the time VIDAL was associated
with that company he became acquainted with VISGIIID
GONZALRZ, who was employed at that coampany during 1959-80
as & spray painter. After VIDAL left the conpany bhe

did not mee or have occasion to associante with GONZALEZ,
VIDAL said about three or four years ago at a restaurant
located in the vicinity of K. W, 7th Street and 22nd Court,

just where not mentioned. VIDAL did not wmee

GONZALEZ until VIDAL and his wife attended a wedding
reception, held four or five months ago, at Viscaya in bonor
0? the daughter of CARLOS PRIO, who had jJust married.

—— —_Be gaid he spoke briefly with GONZALRZ who was also in
attendance at the reception

T L LT _ﬁmn_ nl__mjn.n Plorldl Fiie # Niami 139"328
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In responme to specific questions VIDEL advised
that he knew nothing further regarding the activities,
associates or travel of VIRGILED GONZALEZ in the past
several years,

With regard to ROLANDO MARTINEZ, VIDAL advised
that for the past five or six years he has prepared
income tax returns for ROLANDO MARTINEZ, except the
l1ast income tax return for 1971, due in the early part
of 1972. MARTINEZ did not solicit VIDAL's assistance
and VIDAL advised he did pot seek out MARTINEZ to
ingquire as to why MARTINEZ had not engaged VIDAL to
prepare his latest income tax return. Additionally,
VIDAL advised that several days each week he has lunch
at the Tasca Restaurant located in the 2700 block of
West, Flagler Street, and frequently he sees ROLANDO
MARTINEZ at that reataurant, on an average of two or three
days each week. During the past year his conversations
with MARTINEZ at the restaurant have consisted only of
greetings, brief conversations, hone of which related to
MARTINEZ' activities and amsociates. Im this regard
VIDAL knows little or nothing regarding MARTINEZ' recent
enploymant, associates, activities or travel, \J\

At this point, VIDAL was shown the photographs

of EUGENIO ROLANDO MARTINEZ and VIRGILIO R, GONZALEZ, which
be identified am persons known to him as set forth ibﬁﬁé;v«

When shown the photographs of BERNARD L, BARKER
VIDAL maid he is not personsily familiar with BARKER but
believes he has observed BARKER in the company of ROLANDO
MARTINEZ on several occasioms at the Tasca Restaurant.
¥hen shown photographs of FRANK ANTHONY FIORINI, aka FRANK A,
STURGIS and JAMES WALTER MC CORD, JR., VIDAL asdvised that
he i8 not peraonally acquainted with these individuals and

B o e | g P Y. T

does not I‘eLILL @Ver nAViing seen them. \J\

In response to specific questions, VIDAL advised
he has no knowledge of any large sums of money coming into
possession of VIRGYLAD GONZALEZ or ROLANDO MARTINEZ. He
denied any personal knovledge as to the reason or purpose
for GONZALEZ or MARTINEZ having been in Washington, D.C,
at the time of their arrest there on June 17, 1972, and
denied any knowledge of the activities of these two

$ndividuals or others arrested at the same time in

Waghington, D,.C,
38.

i L T R



MM 139-328

VI.

I I

™

Investigation Re Frank Anthony Sturgils,
also known as Frank Anthony Fiorini

39.
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My. WILLIAM J, KEEFE, Branch Manager, Pan +

American Aluminum Corporation, 2805 N,E, 185th Street,
telephone 947-0641, was contacted and requested to
furnish background mformation concerning FRANK A,
STURGIS, alsoc known as FRARK ANTHONY FIROIHI.\\)\

Mr. KEEFE checked availahle personnel
records which reflect FRANK STURGIS, Boacial Security
No. 095-18-9240, was first employed there around
October. 1, 1970, S8STURGIS, prior to that time had been
enployed by an unrecalled construction company, in the
building of the "Century 21" apartment complex just
south of Pan Amsrican Aluminum Corporation offices.
STURGIS worked for approximately one year on a salry
plus conmission but according to Mr. KEEFE, he was not
producing, not selling enough of the company products
to warrant a salary and accordingly inOctober, 1971
STURGIS began working on & conmission basis only.\J\

i}

KEEFE checked records which reflected that
mince Japuary 1, 1973 through June 13, 1972, gross
commissions totaling $2,00% .08 had been paid to
STURGIS. In analyzing payments of commissions
totaling this mmount it was noted that in February,
1972, a check in the amount of $293,.69 was paid to
STURGIS and all other checks since January 1, 1972,
were in amounts less than $100 most of which were in
the $40 to %60 range. Mr. KEEFE commented that this is
a very small salary, especially for & man with a family.

KEEFE pointed out that since STURGIS worked
for conmigsions only, he was not required to come by the
compny's offices on a daily basis. He said STURGIS
came by at his own pleagure, primarily when he had an
order to place for aluminum windows and doors, or to
inquire as to whether or not the company would be able
to 111 an order and make delivery by a specified time,
KEEFE estimated that STURGIS' visits to the company's
officem would average two or three times a week. \ )

.. KREFE maid that he recalled STURGIS came by the
company's offices around 3:30-4:00 PM on Friday, June 16, 1972,
Wwecviewsd oa__. B/28/7T2.  _ ___o Rorth Miami Beaach, Fla, fu +Miami 139-328
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at which time he inquired concerning an order he hoped

to sell. At that time STURGIS made no mention of any
anticipated trips to Washington, D.C. or elsewhere,.

KEEFE advised that on two prior occasions STURGIS had

mentioned that he would be out of the Miaml area, -exact

dates of which KEEFE did not recall. He believed that
approximately two months ago, in late April or early

May, 1872, STURGIS had mentioned that he planned to be

away from Miami for a period of three to four days.

KEEFE had no knowledge as to where STURGIS might have

been during that period. Later, he said STURGIS mentioned

that he expected to be away fromthe Miami area for approximately
one week but made no mentioned as to where he, STURGIS,

expected to go, purpose of his travel or identity of persons
with whom he would be traveling. KEEFE said that he did

not see STURGIS for a period of ten days. He believed

STURGIS' absence during that ten day period was around

the last week of May, 1972.\)\

KEEFE concluded by saying that he knew nothing
of STURGIS' family }ife or outside activities. He did not
recall STURGIS ever having brought anyone to the company's
offices with him. At this point the photographs of the
following individuals were shown to Mr, KEEFE, none of whom
KEEFE knew and none of whom he recalled having seen in the
company of FRANK STURGIBS\\)\

JAMES WALTER MC CORD, JR.
EUGENIO ROLANDO MARTINEZ
BERNARD L, BARKER
VIRGILIO GONZALEZ

In conclusion, KEEFE advised that he had no
idea as to the bzeis or purpose of STURGIS being in
Washington, 0.C, on June 17, 1872, or engaged in
activities for which FIORINI and other associates had been

arrested. \)\
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. On June 28, 1972, Mr. LESLIE RANDALJL,

' Administrative Vice Presmident, Pan American Aluminum
Corporation, 2805 N.E, 183th Street, telephone
047-0641, was interviewed and advised that he knew
only casually FRANK STURGIS who has worked for the
company since late 1970. He said STURGIS worked for
about a year on a salary plus commismions but due to
the small gross sales made by STURGIS, in October,
1971, he was employed as a salesman on a commission
basis only. Since that time gross sales by STURGIS
has totaled slightly over $2,000, in fact so small
a sun conaideration has been given to termination
of STURGIS s a salesman for this company.' )

s

RANDALL said he had very little personal
contact with STURGIS mince he began work here, BHe
knew nothing of STURGIS' family life, outside
activities or associates. VWhen shown to him, RANDALL
did not recognize photographas of BERNARD L, BARKER,
EUGENIO ROLANDO MARTINEZ, VIRGILIO GONZALEZ or
JAMES WALTER MC CORD, JR. \\) N

Upon request, Mr. RANDALL agreed to obtain
2rom storage in a company warehouse cancelled checks
reflecting commissions paid to STURGIS since January 1,
1972, and from caficellations stamps on the back of checks

- reYlecting commissions paid to STURGIS, attempt to
determine whether or not any large percentage of these
checks had been cashed by STURGIS at any one local bank
s0 as to indicate 1f STURGIS maintained a bank account

there. \\)\

‘ ¥hen recontacted on June 30, 1972, in this
regard, RANDALL advised that all checks reflocting
commissions paid to STURGIS, with one exception, had
been cashed at a Kwik Check Supermarket. The one
exception had been cashed at a small quick service
market. All of the cancelled checks showed endorsements
other than STURGIS which would indtate STURGIS had cashed

none of his commisgsions checks at & local bmk.\J\

A3
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ViI. Investigation to Identify Jose
Piedra, also known as Raul Jose
Piedra, and to identifiy Joe
Granada, also known as Joe Granda

™
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A review of the photographic copies of the
address book found in the possession of BERNARD L. BARKER

at the time of his arrest on June 17, 1872, at Washington,
D.C. wag made by SA MICHAEL R, CARRANO., On the third to

- e emipe e e =g Wis maAWILIDRLY e W Y W ] = A

last page a listing of eight names is as follovs:l
GENE ROLANDO VALDES : A
RAUL VIRGILIO GODOY
JOSEPH FRANK DI ALBERTO
JOE REINALDO GRANDA
FRANK BERNIE CARTER
GEORGE LEONARD
ED WARREN

_ omem o

An examination of this listing reflects that
GENE VALDES is the known alias of X, ROLANDO MARTINEZ,
that RAUL GODOY is known alias of VIRGILIO GONIZALEZ,
that JOSEPH DI ALBERTO is known alias of FRANK FIORINI,

and that FRANK CARTER is known alias of BERNARD BARK!R.\\E

The immediate possibility of the identity of
FELIPE - (Last Name Unknown), also known as JOSE PIEDRA,
was FELIPE DE DIEGO a real estate salesman employed by

A DD = 3
BARKER at Barker Assoclates, Niami. The immediate

possibility of REINALDO - (Last Name Unknown), 2lso known
a8 JOE GRANADA was REINALDO PICO, & known associate of
BARKER who was also listed in BARKER's address book with
an address of 10001 West Flagler Street, along with
residence telephone 226-1844, and business telephone
446-6489, which is listed to the "Replica™, a Niami Latin

publication. \\Q}\

AN

44.
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CHESTER A, WOISH, U. 8. Imnigration and %
Naturalirzation Service (INS), 51 S.W. lst Avenue, ;
Miami, Florida, furnished the record of REINALDO PICO,
almo known as REINALDO PICO RAMON, under INS file number
Al2 445 812. A review of this file revealed the following

inforaation concernlng PICO: )
A
As of August, 1871, PICO resided at 10001 weat
Flagler, #J1000, Miami, Florida. At that time he listed
his employment ag inspector of sales, Faby Corporation,

560 West 27th Street, Hialeah, Florida .\)

In 1969, be 1isted an address of 3530 S.¥. 10th
Street, Miami, Florida, and in October of 1966 he listed
an addreass of 1226 Fifth Avenuve, Guatemalan. In 1964, he
listed as the person who would nlnys know his addreu,

LESTER ROGERS 921 N ¥, l4th Street Mismi PFleorids, l\_}\

In Autu.t 1971, he filed a re-entry permit
indicating that he had been out of the country and furnished

the address of Calle Comercio #127 or #63, Guaremas, Bdo
Miranda, VYenezuela. \\..}

The following is a physical description obtained

from INS ffiles: Uy 4/@
Kame L REINA PI 0 also known as
RE INA LDO NP ICOX RANON 1,] [
Race White
Sex Male
Date of Birth Jnly 21, 1933 Soc ,
Place “of Birth " "Cubm (,f
Height-— 6'1"
Welght 185 pounds
Bair Brown
Eyes Blue
Father REGINO PICO
Mother MARIA de 1a PAZ RAMON,
born November 14, 1812,
Lima, Peru.
6/28/72 NMiami, Florida Miami 139-328
Wi heed en ol File &

SA MICHAEL R, CARRANO/jgs /57712
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Marital Status
Wife
Children

Married

CARMEN MARCEIA PINO de PICO
REINALDO MARIO PICO and
MARIA del CARMEN PICO

Social Security No. 265-76-2211

b e e w m s S ST e M Mras e e R TR TWRLMRST T MCRTELL RNTE. B S emnme e mreh
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Efforts to locate REINALDO PICO at his residence,
10001 West Flagler Street, Miami, were made on June 29,
1972, by SAs MICHAEL R. CARRANO and WELTON F. MERRY and
on June 30, 1972, by SAs DOUGLAS R, KNIGHT and LAWRENCE
P. HARRIGAN with negative results.

A

47.
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Date of Ironscriplion__ .

Mr, JULIAN OTAZO, Editor, Replica Magazine, Miami,
vas advised of the identities of the interviewing agents and
the nature of the investigation, He then furaished the
following information, AN

He advised he has known REINALDO PICO for approxi-
mately two months, since he has been employed by Replica Magazine.
Be stated that PIQCD is employed as a public relations officer
and a part-time reporter, but most of his time is for sefling
advertisements for the magaxzine. \j\

A

UI.AW -Il‘-“ rxuu IIWGBB(LY YI‘BIIB vonczu.ll aD
he believes that he is in Caracas now, He advised PICO
recently furnished an article on Nonsignor PBOZA MASYIDAL
from Caracas and stated that PEC0 would contact MASYIDAL in
Caracas, and that MASVIDAL would kndW where to contact PICO
if he were in che»znoh.\)\

OTAZO noted that PICO stays im VYenexuelas for
approximately two or three months during his vultu.\r\

A Y

6/30/72 Mienmi, Ylorids Miami 139-328

trersiowed oo ol File # ___
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FELIPE DE DIEGO, 1841 B.¥, 92nd Place, provided
the following information: kk, 3

He 18 employed a8 & real ostate salesman for
BERNARD L, BARKER at Barker Associates, 2301 N. ¥, 7th Btreet,.
He has been so employed about eight months., However, he has
known BARKER by reputation for several years, BARKER is

is a collogquinlisa loosely translated into English as an
aggressive "he mmn", \‘}\

Sometime immedintely prior to May 2, 1972, BARKER
recruited DE DIBGO and eight others to accompany him to
Washington, D. C. to confront a group of demonstrators who
were picketing and verbally shouting anti-American slogaps
and slogans against the decezsed FBI Director J, EDGAR HOOVER,
DE DIRGO agreed to the trip, belleving that this action would
be a positive patriotic action agalnst communism as a voice
sperking out for ne and Americans alike, DE DIEGO stated
he would participate inm almost any action against comzunism
1f he himself analyzed the action and felt it were legitimate
and effectlvoﬁ\)\

On May 3, 1972, BARKER, DE DIEGO and the others
went to Washington, D. C., via a National Airlipnes (RAL)
flight, departing at 12 noon. After arrival at Washington,
D. C. they went to the Capitol Rotunds where the remains of
the late PBI Director JOHN EDGAR HOOVER lay in state. After
paying their respects to his memory, they confronted the
demonstrators who were picketing the area in the immediate
vicinity. The confrontation included physical violence,
tesring down anti-American signs, a tent, and gaining access
to the demonstrators®' public address system., The Miaml group
then utilized the public address system to upbraid the demon-
strators. No arrests were made by the Washiagton, D. C. .

______ —ta Beasmbas = Fhe maToams Thn molos woaredove

h + P I k2" &~ ' 3 - -
FULlL1CE wopal LATIUL WiHO UIUAT UpY VIIE HOITVE. AT MV LIV A4 Cww

conaiderable coverage by the news media, \\b\

6/29/72 Miami, Florida Miami 139.-328°

Wi viewed §] *r - thU“d File #
8A WELTON ¥, MERRY/WFM/ajv 7/3/72
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After the confrontation, the Miami group went to
twvo different hotels in the downtown Washington area, DE
DIEGO did not recall exactly who stayed where, nor the names
of the placea they stayed. He and some of the group stayed
at an older hotel in the same block and on the street running
perpendicular to the Btreet where the Mayflower Hotel is
located. The rest of the group stayed at a nice motel di-
rectly across the street from the downtown Holiday Inn. The
entire group returned to Miami the following morning. \,A\

BARKIR furnished the tickets used for the flight.
All expenser were also paid for the trip. Although DE DIEGO
did not know specifically who paid the bills, he said he
himself did not pay for anything, nor was he paid anything by
way of salary or gift to make this trip. A

Aliases were used for the trip which DE DIEGO assumed
was to avold being detained by Cuban authorities under true
names An view of the background of the people traveling, in

s vttt Sdhom admmTIane +hae ftmavatTad An wae hddonabad #a Miha

He did not recall specifically who used what alias, as the
tickets were furnished by BARKER without comment. The others
meking this trip with him were BERNARD L, BARKER, FRANK FIORINI,
VIRGILIO GONZALEZ, ROLANDO MARTINEZ, REINALDO PICO, RUMBERTO
LOPEZ, HIRAM GONZALEZ, PABLO FERNANDEZ, and ANGEL FERRER,

Other than BARKER and MARTINEZ, DE DIEGO did not know the
others too well, ﬁ_)

VIRGILIO GONZALEZ is & locksmith who lives near the
office of Barker and Associates, FIORINI is an American who
fought for the Cubm Revolutionary leader, FIDEL CASTRO,
against Cuban President FULGENCIO BATISTA in the late 1950's,
and subsequently became an anti-CASTRO fighter when CASTRO
came into power as Cuban dictator in 1959, REINALDO PICO
is a public relations man who has been active for a Cuban
labor organization., PICO participated with DE DIEGO in the
111 fated Bay of Pigs invasion of 1961, and,with DE DIEGO and
others, was taken prisoner. PICO and nine others were released
shortly after imprisonment by Cuban officials to negotiate
with the U. B, Government for the relesse of the other prisoners,.
At the conclusion of negotiations, PICO and opne other man :
refused to return to Cuba, according to sgreement, although the
other eight did. ROLANDO MARTINEZ is a Cuban patriot and fellow
salesman at Barker Associates, HIRAM GONZALEZ is a contractor
with whom BARKER has had business dealings. PABLC FERNANDEZ
is a Cuban revolutionary student leader, possibly attending

50.
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the University of Miami, ANGEL FERRFR ims a leader of a

group of Cuban veterans of the U. 5. Army who had been

trained at Ft, Jackson, South Carolina, during 1962 and

1963, and subsequently servéd: in the U, 8, Army. DE DIEGO
recalled nothing concerning the background of HUMBERTOSLOPEZ. \ |

DE DIEGO related that he and some of the above grou;vq
made a trip to Washington, D, C, on May 22, 1972, also, He
stated the two trips were not related ip apy way, to the best
of his knowledge, He repeated the purpose of the May 3 trip
was to confront the demonstrators and pay respect to the
late JOHN EDGAR HOOVER, He felt the confrontztion was a
patriotic gesture in respect ¢to the memory of this outstanding
fighter againat communism which he would not hesitate to do
again if the situation presented itsalf.\d\

Sometime just prior to May 22, 1972, BARKER again
recruited him for a trip to Washington, D, C., advising '
him no more than that the trip was an action-'sgainst communiam,
DE DIEGO was not sure of the exact conversation but in essence
contained this feeling which was accented in his mind by the
previous trip. The May 22 trip was made by himself, and the
previously mentioned BERNARD L., BARKER, ROLANDO MARTINEZ,
VIRGILIOQO GONZALEZ  FRANK FICGRINI  and REINALDO PICO, On thie
trip he agsumed the alias of JOSE PIEIRA; GONZALEZ had the
alias RAUL GODOY; FICGRINI had the alias JOSEPH DI ALBERTO;
PICO used the alias JOSE GRANDA or GRANADA; MARTINEZ used the
alias GENE VALDES; and BARKER used the alias FRANK CARTER, kA

On this trip the six of them split up into two
groups, He, MARTINEZ and GONZALEZ flew via Eastern Airlinpes
(EAL) in the early morning of May 2%, 1972, and were met at
¥ashington Internatiopal Airport by BARKER and the others
in a2 rental car driven by BARKER. He assumed BARKER obtained
the vehicle as BARKER had control of the vehicle during their
stay, ¥From the airport they drove to the Hamilton Hotel,
¥Washington, D. C., where they took three adjoining rooms,
numbers or floor unrecalled. On May 26, 1872, all six of
them moved to the Watergate Hotel, Washington, D, C. and took
three rooms on the same floor., He recalled the roommate
arrangements were as follows: DE DIGEO with GONZALEZ;

51.



PICO with FIORINI; and BARKER with MARTINEZ. To the best !
of his recollection at the Watergate, DE DIEGO and GONZALEZ
had room 209; PICO and FIORINI had room 214; and he did

not recall the room occupied by BARKER and MARTINEZ,

On May 30, 1972, the six returned to Miami, )
N

At no time during the stay, from May 22 to May 30,
1972, in ¥ashington, D. C.,was DE DIBGO informed of the reason
for the trip. He participated in no conferences regarding the
trip and asked no questions. He assumed the reason for the

trip was for m strong action against communism and that he
and the others were in a "stand by" during this time.\J\

He stated although he made the trip willingly
any action he wouid have part:cxpateu in he would have to
had complete knowledge of prior to his doing anything. He
would not participate in any criminal action or anything he
himself personally did not believe 1n.\3

| VP
nnve

On May 29, 1972, BARKER advised the group would be
returning to Miami as nothing was to happen on this trip and
perhaps they would have to return again.\\

During the satavy in Innh‘lnafnn’ DE DIEGO did not mae

& BAg Wiiw & weey ST AL a RAm WA

BARKER ,whom he believed to be the leader of the expedition
from Miaui meet with any Americans or confer outside of the
group, No intra group conferences were held during this time.
He observed no radio equipment, no photographic equipment,

nor any locksmith equipment or tools. Each of the six had
free access to each others rooms for socializing or any other
incidental purpoase, \w%

During the entire stay in the Washington area,
DE DIEGO spent the time nttending movies, shopping, socializing,
and participating in other normal livipg activities. Although
the group was nominally together, many times he may have been
by himself ror tir ee or four hours, and could not possibly
sccount for long periods of time of any of the other indi-

viduals ip the group, \)\

ey s < e s g o, R T K TS T ¢ ST L TR W gl o A

Y

B - - —— L .o . P



@ . T

MM 1306-328
8.

-~

3

DE DIEGO advised he had absolutely no idea of the
purpose of the trip and would not even hazard an educated
guess of a reason for the trip.\)\

Concerning the trip to ¥Washington, D, C. about
June 16, 1972, in which BARKER, FICRINI, GONZALEZ, MARTINEZ,
and JAMES WALKER MC CORD were arrested in the Democratic
Headquarters, DE DIEGO stated he had absolutely no knowledge,
e was not consulted regarding the trip and was not invited to
participate in the trip, MC CORD he knew by reputation as
havi ng been involved with the CIA over the past years; however,
he did not know him personally. He has never seen MC CORD,
to the beat of his recollection, He saw each of his five asso-
ciates of the May 22 trip sometime during the week preceeding
the June 16th trip. He did not go into the office on ¥riday,
June 16, as he and his son were involved in estimating, mea-
suring and laying marble in the windows and baseboard of a
house he is working on. He was aware that ROLANDO MARTINEZ
had a court appearance set for June 18, 1972.\)\

DE DIEGO believes that the Cubans involved with him
on his trips are all honorable, highly motivated, extremely
patriotic Cubans, \)\

By way of personal background, DE DIEGO furnished
the following 1nformation(\)\

His full name is ARSENIO FELIPE DE DIEGO ADAY,
However, he haa assumed the Americanization of his name as FELIPE
DE DIEGO. He entered the United States in 1959 by himself
and made arrangenents for his family to leave Cuba. 1In
October, 1960, he brought his entire family out of Cuba after
returning for a short time. In 1961 he joined the ill-fated
Brigade 2508 and received military training in Guatemala,
This was bis first military experience, as he had been the
President of a bank in Cuba prior to this; in fact, he
assumed the harkx presidency at the age of 23,

His function with the Brigade was as an intelligence
officer, After the ill-fated failure of the 1961 invasion
of Cuba, he was kept & prisoner and eventually released with
the other prisoners back to the United States, In March, 1963,

53.
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he tered the U,
850

.t

5, Avnv am an officaer and served until

en
metime in 1965 vhen he was discharged in Puerto Rico,

From 1965 to 1967, he lived in Puerto Rico, and returned

to Miami in 1967.

When he preturned to Miami,

he became

involved in different types of employment, and about three
years ago started to work as & real estate salesman for the

Keyes Company,

acquaintance, ROLANDO MARTINEZ,

At the Keyes Company he met an old Cuban

and they beceame associates,

About eight months ago, MARTINEZ convinced him to leave the
Keyes Company with MARTINEZ and become associated with
BERNARD L, BARKER in the real estate businesu;\}

he following description of DE DIEGO was obtaiped
through observation and interview; ’ ~

Full name

Date of birth
Placs of birth
Helight
Weight
Ha ir
Eyes
Peculiarities
Marital status
Residence
Employment

Relativss:
Present wife

Children

Army Serial #

¢
o

T n%,\
b
__Havapa,>CQuba___

e

ARSENIQ_FELIPE DE_DIEGO ARQAY,
Also knowyn as AN
FELIP DJEGO,

5'10"

Brown
¥Years a full mustache

Married e
1841 8.W., 92nd Place ?L_,ﬂ_j}jﬂ;"

Real estate Salesman,
Barker Associates
2301 N.¥, Tth Btreet

CORALIA DIAZ, married

on 4/21/51 Havana, Cuba
MIGUEL, age 19
YVONNE, age 17
FELIPE, JR., age 11
A2312385
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VIII, Investigation Re Trip From Niami,
Plorida, to Washington, D.C.,, and
Return, May 3-4, 1972
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Based on information furnished by FELIPE DE
DIEGO on June 29, 1972, the following individuals who

also made this trip were interviewed as follows: ,
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( FEDERAL BUREAU OF INVESHGAT

l Date of ronscription 7/5/72
3 ..

PABLO MANUE YAN,-upon request, Pl
voluntariYy came t "“the n n of the FBI where -4
he was intervieved by Sped{al Ag..t ROBERT JAMES DWYER —~———

and GEORGE E, DAVIS, JR At the cutset of the iaterview

bhe was given an “Advico of Rights" form which he read

and signed after stating that he had mo objcctionﬁo ‘
discuseing anythiag with the FBI.\ \ Boen Mach 23 _(q¢S Cyls

Y72A i
ALl ANDEZ described himself as being a studeat
at Wiami Dade Vunior College-Eorth, although not

attending the sumaer eession, and as being haad of &
Cuban exile group known as-.Juventud Autentico (Authemtic
Youth). He expliined that this is the youth organization
&Y the traditional Cuban political party known as the
Partido Revolucionary Cubano-Autentico, usually™reéferred
to as the PRC or as the Autentico Party. The PRC is

under the leadership of former Cuban president CARLOS PRIO
SOCARRAS. Y

FERNANDEZ stated that he is a friend of EUGENIO
ROLANDO MARTINEZ, who is also A méember of the PRC. Om ’

e % 1078 MAMIWU 0-1.-!.... P | \Ilﬂ‘hﬂl’ -tii-lw—- & B
MAYy A, AVIi&, RARLILANDL VY vywuvu £ KnELAN ALY oERL LR wu-b

he would like to talk with him or the tollovinz dly conceraisg
& particular matter. Consequently, on the following day
BERNANDEZ met MARTINEZ at a Sambo Restaurant located on
27th Avenue. At that time MARTINEZ explained that he was
getting a group together to go to Washimgton, D.C, in order
to attend the funeral services for J. EDGAR HOOVER, which
were scheduled to take place at the Capitol Building on

Hay 8, 1972. FRERFANDEZ replied that he 4id not have money
and could mot afford to take smuch a trip. MARTINRZ them
stated that FERNANDEZ had nothing to worry about as MARTINEZ
would take car of all the expenses. FERNANDEZ thereupon
agreed to go and MARTINEZ instructed him to meet with him
and other.members of the group at 11:00 AN, May 3, 1972,

at Miami International Airport, where they would depart on
A Nationmal Airlipes flight:\J\

Upon arrival at the appointed time at the Miami
International Airport om May 3, 1972, FERNRANDEZ found MARTINEZ

_____there with a group which included HUMBERTO VIRGILIO

vt 8/30/T2 e Mismi, Florida_______ ris_Miami 139-338

SAs ROBERT JANES DWYER and
by _____.mj_. DA'm MLDue- duclatod__mm_
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GONZALEZ, both of whom FERNANDEZ knew as membermaof the

PRC. Also present were ANGEL FERRER, whom FERNANDEZ
described as the self-appointed leader of the Veterans

of ¥Yort Jackson; BERNARD BARKER, a man named PICO, whose
first name FERNANDEZ never knew, FRANK FIORINI and another
individual who was introduced as being & building contractor
by profession. FERNANDEZ was unable to recall a tenth
menber of this group. \JA

FERNANDRZ said that he had never met BARKER
previously although he knew him by reputation. FERNANDEZ'
father had once been the immediate boss to BARKER when
BARKER was employed as a msalesman for Remington Rand in
Cuba. Also FERNANDEZ knew that BARKER had an office at
7th Street and ¥ W, 23rd Avenue, Miami, next door to the
office of the PRC. FERNANDEZ added that BARKER has the
reputation of working or at least having worked for CIA
and that many Cuban exiles are leery of BARKER fearing
that he might turn them in to the authorities if they are
involved in the same operation with him; that BARKER has
the reputation of liking noney.\)\ ‘

FERNANDRZ said that prior to boarding the plane
he had told MARTINEZ that he did not want to travel under
his own pame because if any publicity or photographs :
resulted fromthis trip they might fall into the hands
of the FIDEL CASTRO government and MARTINEZ assured him ,
that his ticket would be obtained under an alias. FERNANDEZ
did not kpow what alias had been used by MARTINEZ in
obtaining his tickct.\)\

FERNANDEZ said he sat with HUMBERTO LOPEZ on
the trip to ¥Washington, D.C, via Nationazl Airlipes and
other members of the group were scattered about the plane.
Upon arrival in Washington BARKER rented a small bus and
the entire group was taken to a hotel located at 1414 Rhode
Ysland Avenue, N,¥., FERNANDEZ was unable to recall the hotel's
name but described it as being across the street from a Foliday-
Inn and about one block froa a Greek restaurant. BARKER
registered for the entire group in Suite #904-910. BARKER
subscquently told FERNANDEZ that he had used the name of
YALDEZ for FERNANDEZ in registering at the botel.\\)\

58.
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BARKER explained to the group that they would
go the the Capitol Building at about 6:00 PM and that in
the meantime members of the group could go sightseeing.
FERNANDEZ departed by himself from the group to go
sightseeing in the immediate area but returned to the
hotel shortly thereafter because it was raining. Two
taxi caps were hired to transport the group to the
Capitol Building at approximately 7:30 PM. The visited
the rotunda of the Capitol Building to pay respects to
Myr. BOOVER whose body lay in state. The group then left
the rotunda and went outside to an area wheretabout
1,000 hippies were assembled. FRANK FIORINI advanced
upon the hippies and began:to accuse them of heing traitors.
Inmediately thereafter FERNANDEZ got into a fist fight
with one or more of the hippies and then all of the Cubana
and many of the hippies became involved in fisticuffs.
Atter this fight was broken up by the police the Cubans
returned to their hotel. They dined at a Greek restaurant
about one block from the hotel, after which they again
returned to the hotel, BARKER and MARTINEZ did not stay
at the hotel that evening however. BARKER gave the first
name of a woman and two telephone mumbers, one being that
of an office and the other that of a residence, whare they
could be reached through this woman. FERNANDEZ recalled
the woman had a Spanish type name but he was unable to
recall either the name of the telephone numbers, He maid
that he had noted the name and the telephone numbers on a
slip of paper which he thought he had placed in his wallet
but after making a careful search of his wallet he was unable
to locate this iﬁfﬁrﬁifiﬁi.\y}

FERNANDEZ msaid he spent the night at the hotel.
On the following morning, May 4, 1972, the group departed
for the airport and left via National Airlines at about
2:00 or 9:30 AM for Miami. h

FERNANDEZ said that he did not personally observe
anyone pay for the cost of transportation or the hotel

P [ . WY e o men e 2 dhlhadt adébba. MADHYRNIN 0. DBRIABVIDE
HLLUIIUHUIL.I.U“ T ADDPWATU VAL TiLALVIIUL ERALLANDO U DOannamn

both of whon meemed to be in charge of the operation, had paid
for these expenses. He did observe MARTINEZ pay for taxi cap
fares and for meals however. - T\

bl
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FERNANDEZ also speculated that either the
Republican Party or some CIA employee, acting without
authority, may have financed the trip and made the
funds for same available to MARTINEZ and BARKER. ©He
said that no mention was made by anyone during this
trip concerning the Democratic National Party Headquarters
nor the Watergate Hotel. FERNANDEZ assumed that he had
been invited to go because of his past reputation as a
hippie fighter, since he has been embroiled previously

in fisticuffs with hippie types in liami.\)\
FERNANDEZ also expressed the opinion that

Miami Attorney MIGUEL A, BUAREZ may be involved in the
Democratic National Party break-in attempt of June 17, 1972,
He based this opinion from what he believed to be a close
connection between SUAREZ, BARKER and MARTINEZ, and upon

the fact that a number of experienced Cuban politicians

in Miami area allegedly stating that the June 17, 1972,
incident is similar to like incidents SUAREZ' father, former
Cuban Senator MIGUEL SUAREZ FERNANDEZ, engaged in during
past years in Cuba. FERNANDEZ said that he is personally
responsible for SUAREZ, JR. having been ousted from PRC
membership in Miami. He asserted that he would not have
agreed to go on this trip if he had known about the

possible involvement of SUAREZ as FERNANDEZ now specullte..kA

FERNANDEZ said that at no time did MARTINEZ or
anyone elge proposition him aboutparticipating in the
June 17, 1972 incident at the Watergate Hotel, although
he has the feeling that there may be some connection between
the May 3-4, 1972, trip and the Watergate Hotel incident. BHs
also got the impreasion that the main purpose of the
May 3-4, 1972, trip to Wasington was in order to have a confrontatio:
between Cubans and the hippies although this was not
mentioned by anyone and the confrontatiom came as a

surprise to FERNANDEZ, \JA

The following is a description obtained from
obgervation and interrogation:‘\\

Name PABLO MANUEL FERNANDEZ MAYAN
Alias Pablo Fernandex
Place and Date of

Birth March 23, 1945 at Cuba

60.
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Alien Registration
Number

Citizenship

Entry into U.S,

Height

Weight

Eyes

Hair

Conmplexion

Occupation

Peculiarities

Languages

Residence

S

A12-801-469

Cuban

N vember 29, 1962

6'3"

230 pounds

Brown

Medium brown

Fair

Student

Years glasses, nearsighted
English and Spanish
7750 8§.W, 18th Terrace
Miami, Florida.
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‘ Dote of lrcnluiplﬁon_,_..mg/_zg;mﬂ___,__

ANGEL FFRRRR, 265 N.¥, 50th Court, Mimmi,
Florida, telephone 666-3885, 1is melf-employed at
Aagel Ferrar's Biandard Service Statien, 4475 K.V,
7th Street, Miami, Florida, telephone 443-8187 and
444-3240. Ho was advised of the purpose of the
interviev and the identities of the interviewing
agents, He voluatarily advised as rollmx‘\)‘

He advised that he has been sware that the
FBI would probably interview him concerning his trip

Name

4

BERNARD L, BARKER

FRANK ANTHONY STURGIS

VIRGILIO R, GONZALEZ

EUGENIO ROLONDQ MARTINXZ
- UMBERTO LOPEZ

HERMAN GORGE

PABLO FERNANDE%

PICO

£ DIEGO

ORIV T 7T T RO IR AT s

to Washington, D.C, on May 3, 1972. Be advised that he

[P T l-i-l- tulio -IIG-I. tha M"ln-(nn- 'Irul*lwl-ln.i.o \
RWT v "I Ay WaAS AW & |13+

L o JF

Known to Him As
Macho

Frank Fiorini
Villoe Gonxalex
Martinis
Unberto lopes
Hirim Gomes
Pablo

Pico

40

F8lipe D¢ Diege

He advismed that he met momst of these
individuals during thu Journey. He advised, however,
he knew FRANK F NE to the trip.

and that FRANK FIORINI new of Lie otrom lnti—coutuni-t
feelings. Therefore, FRANK FIGRINI contacted him and advised
him that a group of Cubans were going to Washington, D.C,

to pay homage to J, EDGAR HOOVER during his funeral. BHe

stated that he agreed to go and pay homage. He advised uatLQ,)

nterv gwad on !l ;0/73 Fils # Hitli 139-”8

SAs MICHAEL J. MC BRIDE and
b . BUGENE J, FLYNN _MﬁL_Oo-. dicrores__6/30/73
2.

Th oo - — o R = e — P I - . _ o N v - Y - - P '™ _ — aL il e mm
This dccumen: conioink neither recommendaiions nor conciusions of the FBI, i is the properiy of the F3! and U looned o your agendy;

o _Hismi, Florida
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Sy

this was the only purpose of this journey. He advised

that nothing elwe: was discussed before this journey or
during this journey concarning ﬂnythj_n_g excaent ganarnl

discuasigr:; abo-a;.-; a;EI:é;E; ;;eling's ;—r;c'lwantilg&;;;niat
foelings and to honor a great man who fought communism. égdSS;?)'

Be advised that FRANK FIORINI stated that the trip
would be paid Por and it would not cost him anything. He
believed that the axpenses for this trip for all individuals
involved were paid by NMACHO, also known as BERNARD BARKER.
He advised that during part of the flight he sat next to
PICO. He atated that REINALDO PICO is connected with the
Replica Spanish Magarine. BHe advised that he did pot know
the current whereabouts of PICO, He stated he met PICO on
the trip as well as the other individurls and did not know
them before the trip. He stated again that he only kn

MARTINEZ and PIORIKI.\x)\ :

He stated upon arrival in Washington, by pre-
arrangements he stayed at the Gramcer Hotel. He stated
the following individuals also stated at the Gramcer Hotel:

FRANK FIORINI U\
UMBERTO LOPEZ
PABLO FERNANDEZ

REINALDO PICO

HIRIM GOMEZ (Gonzalesz)

Be stated that because of lack of space at the
Gramcer Hotel, the following individuals stayed at a hotel
on the corner of the mame street as the Gramcer Hotel:

MACHD )

VILLO, also known as VIRGILIO GONZALES
BEUGENIO MARTIREZ
FELIPE IE DIEGO

He advised that they arrived in Washington, D.C, -
on one day and returned to Miami on the next, He stated ~~*
that they all left thelr reapective hotels approximately =
4100 PM and proceeded to the Capitol Building to pay homage
to J. EDGAR HOOVER. They stayed there until approximately
9:00 PM. During this time they observed & group of hippies

63.
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on the grass playing quitaras and acting in a

“dimreampectful manner. ANGEL FERHSR advised that

" both he and the others became very upset at these

WAV VYIL NY A LEWA WAE%W W N LA A S BN for PSR Y W A L O WARrms W W e W mm e e

hippies and their disrempectful attitude. ANGEL
FERRER advised that both he and the others in his
group encountered the hippies and punched them a few
times. He advised that his group nor anyone in this
fight were arrested, He advimed they returned to the
hotels about £:00 PM. BRe advised that his group had
supper in a nearby Chinese Restaurant. They remained
{n their roomns and returned to Mismi the following

morning. J\\

He advised that while in Washingtom, D.C,
no contact was made concerning any other activity
by any individual., ,

SN

ANGEL FERRER was displayed photographs of
the following individuals which he identi ﬁodz\)\

RUGENIO MARTINEZ

FRANK FIORINI

BERNARD BARKER

VIRGILIO GONZALES

Be was also shown photographs of the
following individuals which he could not identiy
and stated he did not know! \)\

JAMES MC CORD

EVERETT HOWARD HUNT

He repeated that he did not know the following
individuals prior to this trip: \)\

MACHO @®ARKER)
VILLO (@ONZALEZ)
DE DIEGO

PICO
GOMRZ,

ol W Bl

FERNANDEZ
LOPEZ

64.
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He stated again that he sat next to PICO during
the plane trip and learned that PICO was employed by
Replica. He advised that VILLO MARTINEZ is very active
in anti-Castro attivities. ANGEL FERRER advised VILLO
has made 390 trips to Cuba concerning activities of an

anti-Castro - anti-conmunist nature, \\}\

A R T TR s ToPmar AR T T ae
* - l.'-.-v'\-- [ . - =:,_ \ < R .

ANGEL FERRER stated he was never offered a job
by FIORINI or BARKER or MARTINEZ or anyone in connection
with the trip to Washington, D.C. or at anytime., He
advised that he was very surprised when he read of the
arrest of MARTINEZ, FIORINI and the others concerning
the burglary of the Democratic National Headquarters in
Washington, D,C, He stated that this upset him., He
gtated further that this verymch upset his wife who
thought that pok#saibly he might have been involved in this
burglary. He stated that he wished to say that he was not
invclved in this burglary and had no kmowledge concerning
the burglary. He explained this thoroughly to his wife. \J\

ANGEL FERRER requested that his wife not be
contacted because she 18 extremely nervous. He stated,
however, that if the FBI wishes to converse with him again
he would be available anytime in the future., He advised
that he works at his gas station from 9:30 in the
morning to 7:00 PM daily. He requested that he not be
contacted at his residence because of his wife's nervéus'.
nature,

LR

\J\
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‘1. 7/3/72

Date of transcription__

HIRAN GONZALREZ was interviewed at the construction
wite of Bilarritx Towers located at 7ist Street and Biarrits .
m'in, liani Baach rlorida at wvhich time he was agtin '
advised of the identity of the interviewing agents and the

nature of the inguiry. \)\

HIRANM GONZAIEXZ admitted that he had made a trip
to Washington, D. €, on May 3, 1972, in the company of
BERNARD BARKER, ROLANDO MARTINEZ, FRANK FIORINI, VILLO
QONZALEEZ, REINALDO PICO, FELIPE DE DIEGO, HUMBERTO LOPEZ,
ANGEL FTERRER and PABLO FERNANDEZL. He noted that the purpose
of this trip was to pay tribute to J. EDGAR HOOVER and also
to dewmonstrate againat the "Anti-American” demonstrations

then going on in 'ashington, P. C. He stated that he did

not know LOPEZ, FERRER or FERNANDEL very well, but did know
that they were Cuban activists,

HIRAN GONZALEX recalled that several days before

leaving Niami, he was in the office of Barker Associates,

~Inc., 2301 N.¥., 7th Street, Miami, and overheard a conversa-
tion betwveen BARKER, MARTINEZ and DE DIEGO regarding the
“Anti-American”™ dc-onatrations in Washington, D, C,, and
especially in the vicinity of BOOVER's body which lay in
state in the Rotunda of the Capitol., All agreed that
somsthing should be done about these demonstrations. At
this time it was decided that a group of Cuban-Americans
should meke the trip to Washington, HNIRAM GORZALEZ gave
MARTINEZ the money for his airplane ticket, but noted all
other expenses including hotel and so forth was paid by
sogwone else. He was not sure vhether BARKER had paid
these other expenses. \\}

HRIRAM GONZALEZ insisted that the only purpose of
this trip was to honor the memory of J. EDGAR HOOVER and to
agitate against the "Anti-Awerican™ demonstrators. He said
that if asked, he would do the same thing all over agmin
g8 he feels that strongly against un-iAmerican activities
in the United States. \5\

Re noted that he was extremely upset when he
learned that aliases were used én the airplane tickets and

6/30/72 Miami Beach, Florida Miami 139-328

Irtery twed on__ a! File &

‘?W'&ma‘i‘m bote dicrotes____ 1/ /TR
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in registering at the hotels in Washington, D. C. He made
this fact known to both BARKER and MARTINEZ, however, they
explained that aliases were used in case any problems arose
so that no one would know their true identitiesA\A

HIRAM GONZALEZ said that the group of ten left
Miami at about noon on May 3, 1972, and stayed at an un-
recalled hotel in downtown Washington, D. C., with several
of the group while BARKER and another group stayed at another
unrecalled hotel. BHe stated further that the group went
to the Capitol Rotunda to pay their respects to HOOVER and
upon leaving, engaged the demonstrators in verbal and physical
combat. After the altercation was broken up by the police
the group returned to their hotels and left for Miaml during
the early morning of May 4, 1972, \bh

HIRAM GONZALEZ said that he complained generally
to the group about the group's inactivity during their stay
in Washington, D. C. He felt that they should have been
more active against the "Anti-American” denonstrators.\J\

HIRAM GONZALEZ denied any prior knowledge of any
other trips made by this group in whole or in part. He also
denied being asked to participate in any other trip with
BARKER or other members of this group. HIRAM GONZALEZ
noted, however, that if he had been asked he would probably
had agreed to make any trip suggested to him if it wouild
help keep America free from Communist or other anti-Americans.

The following s & physical description obtained J
through interview and observation\

Name : —HIRA FERRERA
Race:
Sex:
_Date af Birth:
Place of Birth:
Helght: 5'8"
Weight: 150 pounds
Eyes: Brown
Hair: Light brown
‘ a
?‘e Sr //3 ' f‘(j Sr g’/
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Crm oo g g

Marital Status:

-

Po%

E -? Children:

E-ﬁ‘ Citizenship:

E = Father:

-

. - Mother:

E & Brother:

E Residence:

2

E 2 Employment:
)

-~

Married, NORMA SANZ on

April 17, 1962, in Havana,

ANNA MARIA GONZALEZ, age 10;
AIMEE GONZALEZ, age 8; )
MARY ANGEL GONZALEZ, age 5.
Arrived Miami June, 1963, under
A #13318403. He is presently

a permanent resident alien.
ANTONIO GONZALEZ, Miami,
Florida

Deceased

ANTONIO GONZALEZ, Lakeland,
Florida

11361 S.W. 3rd Street
(226-5751)

General contractor, dba Vizcaya
Construction Company, from
home residence.
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BEZ advisod bhe 1is connonl;a——~—*”"
est-Flagler Jixest, Apariment

10, /and he as a t o RHAID BARKER went to 112512!§29-
‘D.C,, around noon Maw 3, 1972, via National Airlines, stayed

“overnight and retur to Miami the teollowing morning, May 4,
1872, LOPEZ explained that he 1is Secretary of the Autheatic
Party headed by PRIO SOCARRAS and that the aims of the Party
are anti-CASTRO and pro-American, He stated that the Authentic
Party's office is located in the BEabana Vieja Bhopping Center,
23rd Avenue and N, W, 7th Street, next to the office of Barker
Associates, He advised that he has been on speaking terma
with BERNARD BARXER for several years, He stated that, upon
the death of JOHN EDGAR BOOVER, Director of the FBI and upon
learning that Mr, BOOYER 'ould lie in state on May 3, 1972,
BARKER asked him as a representative of the Authentic Ptrty
to be his guest and go to Washington to pay respects to the
Director. LOPEZ stated that he thought this was an excellent
idea as he was a great aduirer of Mr., HOOYER and accepted

the invitation, BEe stated that, while in Washington, there
was a brief melee with a hippie group who were engaged by the
Miami contingent but that mo arrests were made although there
was some press coverage to the incident, While im Washington,
he related that the group split up and he beliwed he stayed
in a motel which was either the Holiday {nn or s motel across
the street from the Holiday Inan and believed he stayed inm
room 910, To the best of his recollection, the following
individuals stayed at the motel with him: \)\

PABLO FXRNANDEZ
ANGEKL FERRER
REINALDO PICO
FRANX FIORIN]I

The others he belisved stayed in an older hotel
which was located rélatively close by.

LOPEZ explained that other than his work with the
Authentic Party he does mot consider himself an activist and
other than his slight relationahip with BARKER he was never

et on____6/30/72 o Kismi, Florids fe s Miami 139-328
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closely associated with any other individual in this group,
Re advised that, while he believed BARKER paid for the fare
and lodging, he was given his ticket by ROLANDO MARTINEZ
and that his hotel room, which was a single, was also paid
for by MARTINEZ, He belleved that his airline ticket and
hotel registration was under the name MANUEL GARCIA.\QK

Relative to his background, he stated he was
employed in the Ministry of Government under Dr, GRAU in
Cuba. In August, 1960, he sought asylum in the Eabassy of
Brazil and stayed there until March 1, 1981, when he received
asylum in Yeneruela and was at the Embaasy in Venezuela
until be entered the United States on September 10, 1962,
and was assigned by INS Number A 11-261-938, His present
employment is with the Suave 8hoe Corporation, Hialeah,
prior employment was with National Cleaners, He advised that
he is married to MARGOT LOPEZ who is employed in a hat factory
on 57th Court between 32nd and 33rd Roads, He has a son,
HUMBERTO LOPEZ, 30 years old, who also works at this hat
factory. .

The following physical descrption was obtained:

Fame: BUMBERTO YRANCISQO LOPEZ PEREX
Race: White
Sex: Male

Date of Birth: January 29, 1920
Place of Birth: Matanzas, Cuba

Beight: 5'9™

Weight: 170 pounds

Bair: Dark Brown, gray sideburns
Kyes: Brown

Build: Nedium

Comaplexion: Fair

Scar: 1" over left eyebrow

LOPEZ was exhibited photographs of E. BOWARD HUNT,
JAMES W, MC CORD, BERNARD BARKER, ROLANDO NARTINEZ, VIRGILIO
GONZALEZ AND FRANK ANTHONY FIORINI. He advised that with ;
- the exception of HUNT and MC CORD, he recognized the other
four individuals., He stated he had never seen nor had he
ever heard reference made to HUNT or MC CORD,

L
1
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Mr., WILLIAM LA DUE, Credit Division, National
Airlines, Miami International Airport, Miami, Florida,
provided the record of the passenger 1list for Flight 109
on May 4, 1972, This flight was from Washington, D,C,
to Miami, Florida, and the list included the following
two groups of passengers: R, GEURRA; O, DE JUAN; A, ACOSTA
and wife; S. ALEMAN, telephone contact 305-642-3110; and
a second group: J, VALDEZ; E, GARCIA; R, HERNANDEZ;
O. GARCIA; R. ORTEGA, telephone contact 305-443-14935.

intevawnd o0 @L2T/2 o Miami. Florida Fie ¢ _Minmi 139-328
by _8A MICRAEL J. -MC BRIDE:bja— Date dictored___6/30/72

) .
This documaent contoins nelther recommaendotions nor conclusions af the FBL It ks the proparty of the FBI and is locned lo your ogency;
W and ilc contens are not to be distributed outside your agency,
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Dole of ronscription

1 ' 6730772

On National Airlines Flight 109 from Washington,
D.C. to Miami, Florida, on May 4, 1972, ten of the passengers
were listed as: R, GEURRA; O, DE JUAN; A, ACOSTA and wife;
S, ALEMAN; J. VALDEZ; E. GARCIA; R, HERNANDEZ; O, GARCIA;
R. ORTEGA. These individuals listed contact telephone
pumbers as 305-642-3110 and 305-443-1495, A review of the
Miami City Directory revealed that 305-642-3110 is listed
to Tamiami Tours, 2975 §.¥, 8th Street and 305-443-1495 1s
listed to BERNARD L, BARKER, 52289 N, W, 4th Street,

¥

tntgr-imwed on_ bt N . File # ——
6/277/72 “Niaml, Florlida Wlam1 139-328
by _ Date dictated
“SA MICHAEL J, NMC BRIDE Dja ~©6/730/72
This documen’ tonloiny naither recommendantiony nor conclusions of lh-' FBI. Il is the propany of the FBI and is loaned 1o your agency;

il ond ds contents ore no! io be dutrbuted ouinide your agency
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A roeview of the photographic copies of BRERNARD
L. BARKER's notebook by SA EUGENE J, FLYNKN reflected a
notation in the rear of the book for Airport Innm,
February 21, 22, 23.
N

)
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A review of guest registration records at the _
Intermational Airport Botel, Miami International Airport,
Miami, Florida, by Mrs. JANE NC KOWEN, revealed the

following list of individuals who enterad the hotel on

February 31, 1973 and left on February 28, 1978y

WILLARD MARTIN, folio number A010832, Room 438,
address 73 Balknap Street, Laconia, New Eampshire, long
distance all to 603-524-%P88, local calls to B7A-3083,
3774601, 871-3573, twvo persons, charge $36.38.

MAURICE E, CARTER, folio numder A010604, Room
add eas 003 ¥Wallinwton Road, Baltimore, Maryland,

%9
L ] T L Ve AR W A —_—_ T Sy /= § TS SoTTS T g T g TR e

léca&ealh to 9454434, 446-3535, one person, charge \)\
1. L]

EDWARD STURGIS, folio number A810633, Room 317,
address 73 Laurel Road, Chestnut Hill, Massachusetts,

one person, charge $27.04. \)

Mr. D, @. YARREK, folio pumber AOl0797, Room OR7,
sddrews 3043 Phyllis Road, Forth ¥an, British Columbia,

L o F a2 4

one persoer, charge $20.80. K)\

L e -

Inicrelgwed M___!Qm el lillli. norid. Fils # lilli m.m

by M&g Dare 2ickoted_8/30/T2

This dotument tontaing neither recommandclions nor conclusions of the FBL. W is the properly of the FB! ond & looned to your ogency;
it and i conlents are not fo be disirtbuted oulside your ogency.
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o wad sewm Famd bbhad 45 [ | b enm b B a
Iin viev of the fact that the registrations for

the above four individuals, namely MARTIN, CARTER, STURGIS,
and WARREN, all correspond favorably to the known alisson
used by subjects in this matter, an effort was made to
establish the true identity of the above four individuals
registered at the Miami International Airport Inn\y&

On June 29, 1972, the Boston Office advised that
WILLARD G, MARTIN, JR.,, wife MARY ANN, residing at 72

Belknap Street, I.lonn‘ln New 'H’nnnﬂhim MARTIN is an

- w s N ma  — - - ——— g v - ——na . .

attorney, a uanber of the 1aw firm of Nighsvander, Lord,
Martin and Kilkelley at 50 Main Street, Laconia, New
Hampshire. MARTIN is further described as a former
Belknap County prosecuting uttorney and is known as a

& _ a® aw

young lawyer with an outs1:a.na1ng reputation in that I-I'D‘.\)\

On June 20, 1972, the Baltimore Office advised
that Mr. MORRIS K. CARTER, 903 Wellington Road, Baltimore,
Maryland, was interviewed and stated that he stayed at the
Airport Inn in Niami in February, 1972, prior to flying to
the Bahamas., Credit information roflects CARTER to be un
established resident of Baltimore, Maryland. \)\

On Jnle @ 1072 the Roaoton OFffice advised tha

Wik T WMAYy oy A ] PR Y AW WS W

EDWARD STURGIS, residing at 73 Laurel Road Chestnut Hill,
Massachusetts, was an established resident of the above

community. (u)

ll'l'

Efforts are continuing to establish the identity
of D, G, WARREN, 3943 Phyllis Road North Yan, British

Columbia. \)\
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S JAMES HALTEQC CORD, JR,, 8K8;
BERNARD L. BARKER, akr"" -
VIRGIRIO R. GONZALES, eks;
EUGENIO ROLANDO MARTINEZ Y CREAGA, eks;
FRANK ANTHONY FIORINI
BURGLARY, DEMOCRATIC NATIONAL
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6/17
I0C
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;‘;;Q;T‘IE c;;r:;;—’ o 6;FT;:E ;F‘;m—;mﬂi DATE ] INYESTIGATIVE PERIOD
. BALTIMORE | _WwFO | 7/11/72 I_ 7/5-11/72__ -
TITLE OF CASE REPGAT MADE BY mm-ﬁ""_""‘b’—‘_‘_‘”‘”—‘?‘:‘éa—:
. /_‘/ . Y
; JAMES WALTER MC CORD, JR,, | _SA DANIEL F, RYAN ces
: I/ BERNARD L, BARKER, sks

‘ Frank Carter; 100
VIRGIRLO R, GONZALES, sks
Rsoul Godoy;

. 7 EUGENIO ROLANDO MARTINEZ Y

T CREAGA, ake -

; ' Gene Veldes;

) FRANK ANTHONY FIORINI ARt AARIT AT
BURGLARY, DEMOCRATIC NATIONAL ALL INFORMATION CUNTAINED
HEADQUARTERS, WASHINGTON, D.C, Y AQNHED
6/17/72 HEREIN e Hsc

\ DATE _BYS/
1 e
‘lg REFERENCES : 71 /
%) Beltimore report of SA DANIEL F, RYAN dated 7/5/72. ,
| 2
ADMINISTRATIVE DATA:
WFO should note that in WFO sirtel dsted 6/30/72,
it wss requested thst toll cslls from Committee to Re-elect
ACCOMPLISHMENTS CLAIMED X) NONE _ ASE HAS Nt
covie [are] eue | rmes sxvines | mecovemes ] TALS | © = .
‘ f], v PENDING rorzeuTION | T S
ﬂ Re ¢ tI’] OVER 81X MONTHS (CDves Xine
APEROVED _7.5"“77)',2 4 p b R RN DO NOT WRITE IN SPACES BELOW

COPIES MAD { :"77\71:‘—;.-_“' ) : . )
@- Buresu (139-4089) f77-l 4 ) — w(,,(? ReCH.

- WFO (139-166

2-USA, Washgngton, b.C. L . ~
2 - 1(331t1more (139-148) ) T — ST 107

{
10 JUL 13 1972

ReC- 12

J'W (/M ~ vd e )
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The President telephones hendled by GEORGE LIDDY, thsat tie ‘.
subscribers be identified end lnterviewed, As noted in : -
pege 4 of this report, one of the telephone cslls mede wes to
567-3607, which i1s listed to G, GORDON LIDDY. 1In view of
this, LIDDY wss not 1nterviewedﬂ

SomRs AT

LEADS:

A11 lesds in thils metter have been set out by
teletype, therefore, the leads are not being repested in
this report.
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Copy to:

Report of:

Date:

Field Office File #:

Title:

o £22.7.04

FRoe RN X
Character:
Synopsis:

(\ -
(

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION .

A
"CONFIRNT AL

@ - Unlted States Attorney, Washington, D.C.

SA DANIEL F. RYAN Office: BALTIMORE
7/11/72
139-148 Bureau File #: 1394089

JAMES WALTER MC CORD, JR.;
BERNARD L. BARKER;

TrTLAATORDTA D ﬂ(\\n—ln'r'r\

VIRGIRILU R, GUNZALES;
EUGENIO ROLANDO MARTINEZ Y CREAGA;

FRANK ANTHONY FICRINI

BURGLARY, DEMOCRATIC NATIONAL HEADQUARTERS,
WASHINGTON, D.C,

JUNE 17, 1972

INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

Identity of telephone subscribers in Msrylsnd

who received toll cslls from the telephones st the Com-
mittee to Re-elect the President under coptrol of G.
GORDON LIDDY, set forth. Interviews with subscribers
determined that they hesve legitimate business end politicsl
deslings with the Committee to Re-elect the President.
None of the persons had sny knowledge of the bresk-in.
DCII, Fort Holebird, Msrylsnd, reflected 12 files and

}g, cross references on FRANK ANTHONY STURGIS snd FRANK A.

3-} PIORINI.

U.S. Army files determined to have been destroyed

to the Executlve Office RBuilding to visit EVERETT HOWARD

E Y
at Fort Holsbird, Msrylsnd. Reported visitor, JAY WILLIAMS, @\
HUNT in R-

A HUNT,
f etermined to have
£ been mede to Socisl security Heesdqusrters, Beltimore
-1 County, Msrylend. Interview of JOHN L, HARPER, who
r =W wss visited by BERNARD BARKER in lete 5/72 in Beltimore,
:;gg 8et forth. HARPER could not provide sny positive information

on two Cubans who srrived with BARKER. (?J

P ol
,315-— =
DETAILS: cuass. & B¥T. FLS 2

. _ sp- 2T
REASON - 7777 77, 1%
DATE OF R°.1 ~ZE[[:fZZ;ZZ;7-

¥ /'-"

This» document containe neither recommendations nor conclusions of the FBI. It s the property of the FBI and is loaned to your agency: it and its contents
are not to be distributed outside your sgency.

CON ENTIAL U. 5. GOVERNMENT PRINTING OFFICE : 1870 O - 406 -B4C
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: TABLE OF CONTENTS CONFd

LIST OF TELEPHONE SUBSCRIBERS AND INTERVIEW
OF SUBSCRIBERS IN MARYLAND WHO RECEIVED TOLL
CALLS FROM TELEPHONES 2332-0262, 333-0363, R2-6575,

333-6576, WHICH PHONES WERE UI'ILIZED BY GEORGE

GORDON IJIDDY, COW?ITTEE TO RE"ELECT T}{E PRESIDENTO LECI BN B BEAE BN B B B 3

.
S

INVESTIGATION WITH REGARD TO FILES LOCATED AT

DEFENSE CENTRAL INDEX OF INVESTIGATIONS, FORT

HOLABIRD, MARYLAND, OF FRANK ANTHONY FIORINT

AND F. ANTHONY STL]RGIS&‘..-l0‘llll.....l......'.'..!l.l..l.l.llg

VP A T WL TR T T

INTERVIEW WITH JAY WILLIAEB, WHO REPORTEDLY WAS

A VISITOR TO EVERETT HOWARD HUNT, JR. AT THE

EXECUTIVE OFFICE BUITLDING, WASHINGTON, D.C.,

BETWEEN MARCHAND APRIL, 1972.¢cceccevencacroconcnannsonsonssesaelll

BICEC WU Y WPTREONET N

IS

T T LV

IDENTITY OF TELEPHONE SUBSCRIBER 594-2460, FROM
WHICH A TOLL CALL WAS RECEIVED FROM WHITE HOUSE
TELEPHONE 202-456-2282, USED BY E, HOWARD HUNT,
ON MARCH 283 19720lot..l.l...OO..l....Dll'l......'ll.l!'....l‘lg

INTERVIEW OF JOHN L, HARPER, WHO WAS AT THE

RESIDENCE OF MRS, ORA E, POPLIN, BALTIMORE,

MARYLAND, WHEN BERNARD BARKER VISITED MRS. POPLIN

IN MAY, 1972CCOI.....’ICCIC.Ill.......I..l..ll..lt‘..l........ee
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LIST OF TELEFHONE SUBSCRIBERS AND
INTERVIEW OF SUBSCRIBERS IN MARYLAND
WHO RECEIVED TOLL CALLS FROM TELEPHONES
333-0362, 323-0263, 333-6575, 323-6576,
WHICH PHONES WERE UTILIZED BY GEORGE
GORDON LIDDY, THE COMMITTEE TO RE-ELECT
THE PRESIDENT
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

- h CIN N ﬁ
CC‘ '% R:T‘A - Dale of tanscription 7 @

897—é475 - IBM Corporation - main number Centrex
10401 Permwood Road
Bethesda, Maryland

235-A488 -~ Sanitary laundry and Dry €leaning Company
27th and 8isson Streets
Baltimore, Maryland

567-3607 - G. GORDON LIDDY
9310 Ivanhoe Road
Oxon HAill, RMaryland

822-k242 - The Wye Aviation Inc.
Raston Runicipal Airport
Baston, Maryland

662-2777 ~ Terrace Lanes Ten Pin Center
12 W, College Terrace
Frederick, Maryland
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685-2412 - Charles H. Steffey Insurance Company,
18 Esst LexIngton Street, Razltimore,
Marylend

The above t
wit

record
2

toterviewed on___ T/ T/T2 o _Baltimore, Marylsnd fie s BA 139-1L5

SC_KATHLFET S. SHORT:ces Date dctared___(/11/72

by _. _
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

: ‘-(’/%D‘:P TIA Du!e of ranscriplion 7/5/72

MR, MARK S. GROSS, Industry Marketing
Rapresentative, Data Processing Divislon Headquarters,
Public Sector Industry Operations, Southeast Region Operations,
IBM, 10401 Fernwood Road, Bethesda, Maryland, stated he works
in Room §UL25 and the telephone number 097-2475 is assigned
to MRS, CHARLOTTE P. SEDAM, She has been employed with JIBM
for the past eight or nine years as an Industry Marketing
Representative and she is the wife of GLENN J, SEDAM, who
is associlated with the Committee to Re-elect the President.
MR, GROSS said that MRS, SEDAM left on maternity leave on or
about May 15, 1972 and in fact her husband was in this office
on the day that he took her to the hospital to have her baby.
MR, GROSS has been using the above mentioned telephone and will
eontinue to do so until MRS. SEDAM's return.

There is no other telephone extension assigned to
this number and anyone dialing telephone number 897-2000
18 hooked up to the main telephone operator at IEM who then
switches the caller to an extension assigned to a particular
emloyee, |

R 7-7s . Bethesda, Maryland s BA 139-148

SA SIDNEY H. ROCHE/lrw o 7/5/712

by

This d.cur ent contains neither recammendotions nor conclusions of the FBi. I he prog!rly of the FBl and is looned to your agency;
it ond ity contents ore no! 1o be distribuled outside your opency. "CONF'l
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L rld | - Dote of Ironscription 7/6/72

THOM«}?/{YER; IV,, President of Sanitary Laundry,
27th and Slssop” Stréets, Baltimore, Maryland, telephone

number 235-4488 was contacted. He advised that he is co-
chalrman of the Baltimore County chapter for the Committee

to Re~elect the President. The chapters headquarters are
located at 621 York Avenue, Towson, Maryland. The other
co-chalrman 18 Maryland State Senator JERVIS FINNEY, COVER
advised that his maln contacts with the Committee to Re-elect
the Presldent are through the State Central Offices in Bethesda,
Maryland. He advised, however, that he has had direct contact
with the Comnlittee to Re-elect the President, 1701 Pennsylvanila
Avenue, Washington, D.C., by phone. He does not recall the
exact dates of the phone conversations, but indicated several
convergations in May and June of 1972, ™

COVER does not recall receiving any phone c¢all from
a GEORGE FORDON LIDDY at the Committee headquarters in WDC.r\)

COVER leo advised that he does not know the below
listed persons: }

JAMES WALTER MC CORD, JR.
EDWARD MARTIN

BERNARD L. BARKER

FRANK CARTER

VIRGILIO R, GONZALES

RAOUL GODOY

EUGENIO ROLANDO MARTINEZ Y. CREAGA
GENE BAIDES

FRANK ANTHONY STURGIS

FRANK ANTHONY FIORINI
EVERETTE HOWARD HUNT

ALFRED CARLETON BALDWIN, III

COVER also advised that he has no knowledge with
regard to the break-in at the Democratic Headquarters other
than what he has read in the newspaper.\\\

J

intarviewsd an _ UES/ZZ_ at

File # BA 139-1#8

o
*

b . SADANIEL P, RYAN:hph . ODowdctowd 1/6/72_
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EONF%TIAL Dats of trunsuiplion_____,____TA{_J 4
MR. J. GRARMEX(ANG, JR., President of
Pan-Maryland Airways, Inc., doing busiriéss in Kasionm,
Wa¥yland at Easton Municipal Airport under name of Wye
viation with phone number 301-822-4242, provided the
following informationt ) J

Froa January, 1969 until March eor April, 1970,
MR. LANC worked for the Republican National Committes at
Washington, D.C. as Special Assistant to the Chalrwan and
as Assistant Finance Chalrman. : /

On er about April 13, 1972, MR, IANG who 1s now
engaged in the airline charter dbusiness, telephoned MR, LER
NUNN at Republican Rational Headquarters in wWashington, D.C.
concerning possible use of LANG's airline in connection
with the 1972 presidential campaign. LANG was attempting te
solicit business for his airline. MR, NUNN requested that
IANG write a letter to Republican Rational Committee, in
eare of ROBERT ODIX at 1701 Pennsylvania Avenue, Washington,

D.C, with details concerning charter service, rates and so
forth. \_ -

MR. LANG produced a copy of a letter dated April 13,
1972 directed to ROBERT ODLE, Committee to Re-elect the
President, 1701 Pennsylvania Avenue, Washington, D.C,, in
which he solicited business for his airline and set forth

certain rates, schedules and so forth. b

Amother letter was shown by MR, LANG directed to
hix at his place ef business in Easton, Maryland from
MR. GLENN J. SEDAM, JR., Committee to Re-alect the President,
1701 Pennsylvania Avenue, Washingtom, D,.C, dated April 17,
1972 in whieh MR, SEDAM expressesd appreciation for the letter
from MR, LANG dated April 13, 1972. Nothing specific was
mentioned in the April 17, 1972 letter concerning hiring

) AN

MR. LANG's airline,

Approximately two weeks ago, sither before or
after June 17, 1972, MR, LANG received a telephone call from
DIANE KALIN at Room 872, 1701 Pennsylvania Avenue, Washington,
— i DO, Tepresenting herself as associated with the Committee .

A
AN

*

inte We-f.; on,hmm________nl___‘__mtm’rm Fila # m 139"1.8 ;

Y

b . _._ SA WARREN D, MOBERG/lrw Dote dictoted /5 /12

*oroo He o tonteats are no! o be distributed outside your ogency. CONF NTIAL

"h.y ocumen (ontging nelthar recommendotions nor conclusions of the FBI, it is the rrw of the F81 and is loaned to your agency;
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to Re-elect the President, in which she requested that
certain information concerning the operating certificate
and insurance certificate for Pan-Maryland Airlines be
furnished to her office. This information was furnished
to her office by MR, LANG.\d;

MR. LANG advised that this is the only eonnection
he has had with the Committee to Re-elect the President
and he is not familiar with any of the five individuals
who were arrested on June 17, 1972 in connection with a
breakin at Democratic Headquarters in Washington, neither
is he femiliar with GEORGE GORDON LIYDDY, ALFRED CARLTON
BAILDWIN, III or EVERETTE HOWARD HUNT.

AN Y
4
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

r‘CONFEFNTIAL Dole of tronscrlption 7._/7[72

Maryland State Senator EDWARD B, YHOMAS, Room 120,

e

age_Office BulldYAg, Frederick, Marylan advised as

OWb U

Fe 1s Chalrman of the Maryland Committee for the Re~
Election of the President and as such receives phone calls
from staff{ members using telephones at the Natlonal Committee
for the Re~Election of the Presldent in Washington, D.C.Jr

In all probablility, a telephone call made to him
at 662-2777, the Terrace Lanes Bowling Alley in early June,

LN e lrds) sim o e AYOTAMCTIOANT ibm o oa VR o o e
AT, Woao 41 LU0L UUH IJUQJ_IULH W“U J.b a J..L&...LbUI] HigI) ll Oln LIIL

National Committee for the Re~Election of the President to '\
the Maryland Committee for the Re~Election of the President.

He has only hezrd the names of JAMES WALTER MC CORD,
JR,, alaoo known as EDWAFL MARTIHN; BERNARD I,, BARKER, also known
as FRANK CARTEZR; VIRGILIO R. GONZALES, also known as RAOUL
GODAY; EJGENIC ORLANDO IMARTINEZ Y, CREAGE, also known as GENE
VAIDZS and ANTHONY STURGIS, also known as FRANK ANTHONY FIORINI

= v mnyer I vmALIoT AT AT s am IR oo ~F Fhoa ~7TTara kncnIr..{n ~nf Ehn
Lili Ul LI ho piapcl accounits i Ttne a4l A0l UITARTLIL Vi wiie

Democratiec National Headquarters 1n Washington, D.C. The names
of ALFRED CARLTON BALDWIN, III and GEORGE GORDON LIDDY and
EVERETT HOWARD HUWT, also known as E., HOWARD HUNT, are not kmown
to him,

it it possible that he has received telephone calls
from any of the telephones located at the Natlonal Committee
for the Re-Election of the President at Frederick telephone

....... £an a AR BTAL T 2AdAYEY A b REDDT7TT and
numbers UUC.'\J{.L and 663- 5765, in addltlion to 662=2777 an

also, prior to April 11, 1972, when the leglslative session
ended in Annapolis, Maryland at Annapolis telephone numbers
267-5467 and 267-5468,

Senator THOMAS disclalimed any prior knowledge of
the alleged break-1n attempt of Democratic National Headquarters
in Washington, D.C.

\
rerviowss on__ T/ T/T2 .o Frederick, Maryland ries  BA 139-148
by SA RONALD R. LICHTINGER:hph Dot diciotes 7/7/72

[his dowwvmen' £omicns neither recommendchons nor conclusiont of the FBi. 11 is the propert;y of the FGi ang i loaned to your ogency,

i ond Wy conlerts Ofe not 1o be dutributed outside your ogency,
0 (xnﬁ;lgﬁTmm
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'CC ' ﬁ- ' ‘T ! ... Bote of lronscription _,____'Z/_l:__l;zng —_—

Mr. JOHN WESLEYSTEPFEY, Chalrmen, Charles H,
steffey Ingurance Conpany, C.H. SteTTey MortFsge Company,
Steffey Morirare and Insurance Company, 18 _Fast lexington
Street, Balcimore, Maryland, provided the following

information:™

o e

B

STEFFEY stated thst he is the Tressurer for
the Stote of Morylend to Re-t¢lect the President of the
Uriited Stotes. STEFFEY scid he has been sctive in
Republicen politics for quite some time end hss been
Treasurcr for the Stete of Mervland to Re-elect the
Precident since fpril, 1972. SUVELFFEY sailcé thet he heas
mode numarous phone calls to GEORGE GCRDON LIDDY st

Office. oeninrion, D.C. He said thet LIDDY is the
Censral Councsel to the Financicl Commitiee for the Re-
elizctrion of tht Fresident., SULFFLY ssid hle lest contact
witiu LIDDY wss srounc the 4th or 5th of Mey., He ssid LIDDY
wes 8 very neticulous individuzl end slusys follouws the
letter ¢f the low, STLFFPEY acsviced that he does not feel
thet LIDDY would be involved in the mstter of the bresk-
in ¢t the lVatergsie. .
2

STEFFEY said he did not recognize the names of
JAYES WALTER MC CORD, JR,, BERWARD L. BARKER, VIRGILIO R,
GoINZALES, FUGSWIO ROLANDO MARTINEZ Y CREAGL, or FRANK
EIHOITY STURGIS. N

Interviewed on__ j_/l_l/_zz al B?_lt_._imQ_rf_z__}ﬁa ryland File ‘E_”‘_A_}_.Bg-lu_B_

84 DORTI L, DOUTCOIRY:ees Dave dicanes__T/X2/T2

by o2l

W ond iy tontenls ofe no' to be duiributed oulside your ppenty. r.
CON

This docotren! containg nether recommendalions nor conclusions of the FBL W is the property of the FBI and is lsaned to your ogency.
-
SENTIA:
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INVESTIGATION WITH REGARD TO FILES
LOCATED AT DEFENSE CENTRAL INDEX OF
INVESTIGATIONS (DCII), FORT HOLABIRD,
MARYLAND, OF FRANK ANTHONY FIORINI AND
F. ANTHONY STURGIS
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BA 139-148
CONFIﬁNTIAL‘

]
The following investigstion was conducted by
SA ANDRE M, BORDELON at Fort Holsbird, Marylsnd on July 7,
1972 '

Y

A representative of the Defense Centrsl Index
of Investigetions (DCII) edvised SA BORDELON theat the
followlng dossiers for ¥, ANTHONY STURGIS esnd FRANK
FIORINI, date of birth December 9, 1924, place of birth
Virginis, ere listed in the Index:

Naval Investigative Service (NIS) D33753;

Office of Specisl Investigetions (0SI) -

Alr Porce FH32-2993;

0SI Cross Reference FH32-2993/11;

0SI Cross Reference FH32-2993/8;

0SI Cross Reference FH32-3075/4;

United Ststes Army Investigetive Records

Repository (USAIRR) HB8115355;

USAIRR ZA018944,

In eddition, the following OSI Cross References
were determined to be listed under the nsmeé only of FRANK
ANTHONY STURGIS, dete of birth December 9, 1924: \v}

4

FH33-2213/108X;
FH32-2993/20;
FH32-2993/1g;
FH32-29932/18;
FH32-2093/16,

-
A

FRANK A, FREENEY

- YaXohalal
At L3
.

o

. vind Sedd s a2 d W .
r'mk R N e o n e el ae o YN
- pd e v TR By R [ B Ly . -4 S AN

o

EArg

2 L A A

On July 7, 1972, SA BORDELON was sdvised by a
representstive of USAIRR thst the two listed USAIRR flles
heve both been deleted end were destroyed under the existing
Army regulations, and therefore, sre not avallable for
review,

1,
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INTERVIEW WITH JAY WILLIAMS, WHO REPORTEDLY
WAS A VISITOR TO EVERETT HOWARD HUNT, JR. AT
THE EXECUTIVE OFFICE BUILDING, WASHINGTON,
D,C., BETWEEN MARCH AND APRIL, 1972,
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l o e \Tl%mc of franscription M
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. b

- " Mr. EFLBERT uun s JR., &ls0 known as _ .’ .
®Jaxy" was contacted’ at 9 Arcola Avenue, Bilver Ppring, . ¢ .
Maryland where he stated'that'he”fi‘ren%ing a room from
Mr, JAMES LAWSON. He has been stayling at this address
since approximately January 30, 1972.

- Wr, WILLIAMS advised that he has besn employed
at Central Delivery, 1101 Ripley Street, Silver Bpring,
Maryland since December 15, 1971, as the Administrative
Assistant to the Warehouse Supervisor who is Nr, LAWIOK,
mentioned above, o N

VILLIAMS who is a Negro male, born October 6, 1952,

¥ashington, D, L., sald that he had never heard of anyone by
the name of E, HOWARD HUNT, nor has he sver been in the
White House in Washington, D, C., nor has he ever nade &
delivery for Central Delivery to anyone by that name, BHe
added that he worked for several weeks during the snd of
the 1971 summer for J. T. Patton Turf and 504 Company in
Potomac, Maryland, but never had any contact with Mr, HUNT
in this capacity, \k}

Mr. WILLIAMS said that his parents, ELBERT WILLIAMS,

SR. and SHELBY ALYCE LAWSON reside at 205 Beaumont Road,
Silver Spring, Maryland. s

g .

lrz'lurview.nd tn.' 7/’”2 ot 8111’!‘ sprir‘s’ Mylu)d File # 139-1“

* ‘, -
s ey

.‘f

by 'SA smm H' Rm/ nrJ Dote dicioted 7A]m -

—

This document contoins neither recommaendotions nor conclusions of the FBI. i is the property of the F&I1 ond is loaned o your ogency;
P and s conlenls are not to be distributed ovitide your ogency. " W
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BA 138-149

"CON NTIAL

. "P-.’f-"

IDENTITY OF TELEPHONE SUBSCRIBER 594-2460,
FROM WHICH A TOLL CALL WAS RECEIVED FROM

THE WHITE HOUSE TELEPHONE 202-456-2282, USED
BY E. HOWARD HUNT ON MARCH 28, 1972,

19 ,cﬁsmm
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

SO e 1/5/T2

L. Dote of transcription

301-594-2460 ~ Centrex number for Soclal
Security Headgquarters, Woodlawn,
Baltimore Uouhty, uaryland

e v owed on__1/5/T2 , Baltimore, Maryland BA 139-148

File #

., ____SA DANIEL F. RYAN/lrw Dote dictareg 1/5/72

it and s contenls ore no! to be distributed vunide your agency. P'-H_"“.’."" .

This documen! coniping neither recommendafions aor conclusions of the FBIL. 8 15 the rty of the FBl ond is looned to your ogency;
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BA 138-1k9

"CON TNTHAL

The following investligstlion wes conducted by
SA MARION M., WRIGHT on July 11, 1972, et Socisl SEQurity,
Beltimore County, Msrylsnd: . _/

SA WRIGHT edvised thst contact with Socisal
Security, Woodlswn, Bsltimore County, Msryland, determined
that extension 2460 st the Socisl Security Headquarters
i used by the Group Activitles Steff, which 4s part of
the Office of Public Affeirs in Room 113,

Normal occupants of the office include BARBARA
COX, CLYDE WILLIAMS, CARLOTTA WILKINS and ANDY HOFER.
I
CONFNNTIAD
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INTERVIEW OF JOHN L, HARPER, WHO WAS AT 5
THE RESIDENCE OF MRS, ORA E, POPLIN, i
BALTIMORE, MARYLAND, WHEN BERNARD BARKER
VISITED MRS, POPLIN IN MAY, 1972,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

’ CONF -NT ‘AL Date of transcr -phon____zzll/_'zg_-__._

JOHN LAHARFER, 2110 White Wsy Rosd, Sparrows
Point, lorylsna. teliphone H7$l3903, was codfgcfgd at
his place of employment, Marylond Slsg Company, Wharf
Pood. HALPLER edviced that he is femiliser with BERNARD L,
BARIER, whom he knows as TERRY BARKER., He sdvised that
he met BARKLR in approximetely 1926 through his wife,
AN HARFLR. He scvised that BARVER hsad been rooming
viith Mrs. ORg POPLIN, whe is NAIl HARPER'!s sister. He
advised that he roce 10 work with BARVER from the period
1025 to 1927, while both of them were employed at Bethlehem
Steel, Sporrowg Point, Marylend. He sdvised that after
BARIIER joined the service in spproximstely 1929 or 1940,
he had only seen him once in the easrly 19h0s. \/\

HARPER ecvised that in spproximstely lszte May,
he was sdvised by OnfA POPLII thot BARIZR was in ftown to
visit., Hco edvieed he went over to the POPLIN residence
andé met BARIER for the first time since the eerly 1950s.
He advlced thst he believes EBARITR srrived in & 1lnte
modiel Chevrolet with Virzinle tsgs, snd BARKER indlcsted
it was 8 rentsl vehicle,

HARPIR edvised that BARKER had arrived st the
POPLIN residence viith either two or three friends. HARYER
sdvised that he could not recsll if there were two or three;
anc could not recsll the exsct date that he vislted them.
He sdvised that when the; viere introduced, the two or
three friends with BARKER had Spenish sounding nemes,
and HARPCR thought they were Cubsns. HARPER edvised
that he could not describe these individusls and would
not be asble to recognize them if he saw them again. HARPER
advicsed thet he mesinly talkec with BARKER concerning their
0ld experiences in 1926 and 1937. He advised he did
not converse with BARKXKER's friends ss they spoke very
broken English, N,

BARKER indicated that he had been in the
Washington, D.C.-Bsltimore srea on business with regsrd
to his real estste, and deciced to visit Mrs, POPLIK.
BAR¥VER did not indlicate anythlng further regzrding his

_nature of business or the resson for his being in the

S ote-viewsd on_____1/6/72 o__Sparrows Point, Merylsndri.s BA 133-148
b

E ' by, . _SL D—’":IIEI' F -MRXEI\I :_9 C,,S____-__F________Do!c d:c!s'ed_Z/_’Z/_Tg_________ﬂf___Wh
:,: .

F i Thic document contains meither recommendohions nor tonclus:ons ol the FBI it ‘ENTTRLO' the fBi ond is looned to your agendy.

i it ond s contents ore not to be distribuled oviside your ogency CO
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Baltimore ares \} S lr
HARPER was shown the following photographs:

ANGELO FRANK FIORIKNI:

GENE VALDESS

RAOUL GODNOY;

EDILRD FARTING

FRAY. CHRTER, 8lso known as BERNARD L, BARKER;
EVERDTT HOWARD HURT,

H/RFEZR advised he recognized the photozreph of

BERIN/RD L, BLRXWIR 88 being identicosl with the person whom
he knows a:® TERRY RBARKZR, He sdvised he did not recognirze
sny of the other irdividuels.

3

ecrdel
.UJ“"

<y \f§

TR

0l
-



N LA

f"

COPY & SPEWYS

» 3 ! )4
‘ s ! M:
FD-36 (Rev. 3-22-84) ! @ l e ,*' . :‘ Mr. Bishop _ . _
i ] A : = fi Mr. Collohem _____
. g . . R - - s Crnniggf 2
._CONFi \ TlAL o ’,-‘_r :- :;.r Clavehn%/
' ! 1| Mr. Conroq _ Y
TRATTL 1 o I M Dolmey . __NJSlg.-
AA , FBlJ W % C. ; Mr, Ienkiu: :'fr;;.‘
o : r. Matrhe® -
‘ i Date: 7/27/72 SR SN Mr, Miler, E8 __
; I i : .. Ponder
Transmit the following In . : Mr. Scyors .o .
- - [(Type in plaintext or code) Mr. Walters
. Teln. Roo
Vie __ -AIRTEL | Mr. mme;‘-rr ——
{Priority) M Iuma(x'vng _
_.___.._____......___._..___.....__...._._.._._.__.._...___.___._...__._..__.....‘. .y.'_'E“_"'.‘:“:‘—...
T0: ACTING DIRECTOR, FBI (139-4089)  ATTN: FBI LABORATORY
FROM: SAC, WFO (139-166) P . T
T 3 e
JAMES HALTE!(\ MC CORD, Jr., R ;,1
ET AL; B P SR A
Burglary, Democratic . AArAatss
National Committee, e e - ?20728C02‘ A
7) Washington, D.G. A o
| - June 17, 1972 T e e e
.‘% . . (m wFO) et . . et e ;-- -';g,e ".‘_“ i g
Hoe ~ @ . ERE Bulet to WFO, 7/26/72 o \;"__31, . ':‘-"': -
%3: T = ‘Enclosed for the Bureau are (23) pages of the .
31 - % = known handwriting of GEORGE GORDON LIDDYU\
:i =X ) 4 RS
C x The DocumeHE’ section 1s requested to compare N J-r-- }
i the dfalosed items against signatures GEORGE LEONARD, GEDRG N
or G. LARIMER, E, HAMITON, E. WARREN and other’ known aliases A B
of LIDDY, L T R -
The enclosed items were obtained at HFO on ?/27/72 ot

" App;oved
.- . Special |Aqent inC arqe

LR %

from LIDDY in the presence of his attorney / ? ‘/d?? &70

Q}:Nc RE~~'~‘u - i'
- Bureau (encls. , 23)
1 - WFO _’.f..,-'u,- PR ,.‘.' -

AJL/ajl -~ . . class. nm_. BYé"
&) .. ERMSOF - P
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JAMNES WALTER MC CORD, JR.,
LT Al
- BURGL/RY OF

v.C,

CORPITTLEYL HLE;DUUS RTERS, WLSHINGTO!
, JUNE 17, 1972
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CFFICE OF ORIGIN

-
kl WFO
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DEMOCRATIC NATIONAL

Q.
OIS TIGATION

[CHARACTER OF CASE

I0C

ID:-V—E.—SNGATIVE PERIOD _:-—“—_

7A0/72 7/6/12 - 1/1/72 .

KEPORT WAGE Bv . E——
RICHXZRD D. MOHR 1ss

REFELENCES: WFO teletype to Burezu, 7/6/72,
Boston nitel to Burean,
Baltimore teletype to Bureau, 7/6/72

1/7/72.

Boston teletype to Bureazu, 7/7/72.

erass. & Ex1. BY 542 AP

REASON - T~ A

BALTIMORE DIVISION

2T BALTIMORE,

MEIRYLIMND

Will recontact U.S. Fidelity and Gueranty Co,

UC-~

(U.S.F

Msin Office, Bzltimore, concerning Auto Policy Card Number
ucujl 44_53, \and determine correct district (State) which C ser
— ignedg, N
. _ACCO¥PLISHMINTS CLAIMED CINONE  Tocauit] cose ras senm. /[
tonvic lAuTe.l Fug. FINES SAVINGS RECOVERLES TALS
B {4: Cwe

AFPPROVED

At

Lol S I N

E&E&'

Fequest Rccd

Dat- l-w.d

‘lou Fu 1

COPICS MADE:

-Bureanu

g

PENDING DVER ONE YEAR
PENDING PROSECUTION
OVER $IX MOMNTHS

Olres D)

Lbf!

}_@.ﬂ,ﬂl v/]vk—-&(’fﬁcé:c::::wr

. !
(139-4089)
Bzlitimore (132-148)
Oklzhoma City (Info)
WFO {130-166)
USz, Washington,
Boston (139-164)

(Info)

D.C.

QWQM vl qo

(139-NEW)

/29
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Copytr 2 - USA, Washington, D.C,

Repot ok RICHARD D, MOHR . Ofics Boston, Massachusetts
Date: JulylO, 1972

Field Office File #: 139..164 Bureau File 8¢  139-4089

Tile: J2MES WALTER MC CORD, JR.,
ET AL
BURGL/RY OF DEMOCRATIC NATIONAL
COMMITTEE HEADQUARTERS, WASHINGTON,
D.C., JUNE 17, 1972

Choracle:  INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS

- Synopy'n

' Q)
~RUC- | P
Details:
The following inve stigatidn was conducted
by Special Agent THOMAS J. LARDNER, om July 6, 1972: &‘9
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VINCENT DUSIO, Manager, Hertz Rent-A-Car,
Providence, Rhode Island, advised that all zpplications
for a lHertz Rent-a-Card are immeaiately forwarded to
Oklehorie City, telephone number 405-721-6440,

DUSIO further azdvised the branch office does not maintain
record of credit card appllcatlogs. \v)\

A review of the curréﬁ%”PfBVidence, Rhode
Island Strect DPirectory, reflg¢cts that residence
171 Eddy_Street, Provigdence,/ is listed to JOAN D.
ORENT0. It should be noted tlmt this ares (that is
Eddy Street), is predominantly & black, low income,
trancicnt ares in Proviaence.\\)\\

Officials, Providence, Rhode Island City
Hall, advised subsequent to a review of their records
in the 0{fice of the Board of Canvassers, they will
recontact the Federal Bureau of Investigotion re a
1959 residence listing for 1171 Eday Street, ProvidenceA\K\

The following investigation was conducted by
Special Agent JOHN F, ROBIRSON, JR., on July 6, 1972: \J\

Personnel, Specizl Investigations Division,
Registry of lMotor Vehicles, Boston, Massachusetts,
advised thst the motor vehicle records reflect no
record in the files for a driver's license number 101
614E, Personnel further advised that the said license
number does not zppear to be a valid number, since
license nurbers prior to the present system, began with
the dicit 0. Personnel stated that there have been
innumercble counterfeits of the old yellow licenses
utilized in 1959, The new system of licenses is based
on the Social Security HNumbers and there is no license
issued to Social Security Kumber 145-14-1679.\)\\

The following investigation was conductec
by Special Agent ALBERT S. ROSE, on July 6, 1972?\)\

..
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The following investigation was conducted
by Special Agent RICHARD D. MOHR, on July 7, 1972:

‘rs. KENNEDY, Secretary, Regionzl Public Heslth
Director, Office of Public Hezlth Services, Health,
Educction and Welfare (HEW), Headquarters, Boston, Mass-
achusetts, zdvised that no records are maintained regarding
the Internstional Certificete of Vaccination for
individuals traveling over seas. Mrs, KENMNEDY stated
thet @ single copy of the aforementioned certificeate
is issued to the indiviudal for a Customs Cleerance
while treveling. MMrs. KENNEDY further advised the
present system at HLW does not require individvals
that wish to travel to obtain their Certificate of
Vaccination from HEW; the said certificate currently
may be obtsined through a family physician and/or

= w0 o o [ T & i, T =
< Hedlitn «enter in viie aled,

\9)

The following investigation was conducted .,
by Special Agent JOSEPH P. MC CONALD on July 7, 1972: J\
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- Date: 7'37-,‘
(7 IMMEDIATE ¥4

Transm1t the message that follows by coded teletype: [ NITEL

t##**#t#*******#*****#******tt**##

TO: [JTHE PRESIDENT FIELD DISSEMINATION

T ITHE VICE PRESIDENT _
(JATT.: #” SAC WASHINGTON FIELD

{JWHITE HOUSE SITUATION ROOM OFFICE
[JATT.:

[ ISECRETARY OF STATE
eI 5
[JDIRECTOR, CIA A SR ’

IDIRECTOR, DEFENSE INTELLIGEN’éF
[JAND NATIONAL INDICATIONS CENTER

[(OJDEPARTMENT OF THE ARMY : f':‘ B

LIDEPARTMENT OF THE AIR FORCE

(ONAVAL INVESTIGATIVE SERVICE corss, & I77. Y ?ﬁ ;2—7} =

[JU. S. SECRET SERVICE (PID)  DATE OF BE e
CJATTORNEY GENERAL (BY MESSENGER)

3
AcTING
IRECTOR, FBI

- Al
Classification: Cexfla. S‘l

Subject: Su Qs all REC 59 / 3 7

Solee : (Text of message begins on next page.) ym 19 : ’
{."lewf‘h:‘ :g;’ "Imﬂ, BuREAU [0, 3 mwg-n.mrm JUL 28 Tf

Approved U"/\?‘
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el Roum L '

vk BAUBY 1072
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w o FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
AR WASHINGTON, D. C. 20535
.. L.

T
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. Da LT
To:"" 8AC, Washington Pleld Office ' July 26, 1972 4
(139-166)
From: Director, FBI
o ‘o FBI File No. _
" JAMES WALTER HC CORD, JR.; : o 139-h089
et al.; Burglary Democratie ab. No.
National Committes Headquarters D-720725019 IK
6/17/72 Washington, D. C.; _
Examination requested by:
Washington Fleld Office
Reference:
Alrtel 7/24/72
Examination requested: ALL |NFORM AT'QP CDNTAINED
Document QU T e
Remarks: HERE‘P l \ RS

DREr-1-o 813 2TRLRLC

For your information, it should de notsd that thn
dictated known handwriting of EVERETTE HOWARD HUNT, K17

more restrained and more slowly and carefully preparod ‘h
the undioctated writings.

By

MAILED 4

JUL 261972
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7-1b - REPORT -

P " i 1.‘ 3‘ of the 3 )
(. : P
e s 1 " . 5 : i_‘B_, g ? ~
e _15,»-_‘ “, Jubc'.. LABORATORY o &' '
fewi FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
”‘ WASHINGTON, D. C. 20533
™ sac, wumngton Picl?lggrigz’ 2‘;‘;m_ . {g;r
* JAMES WALTER NC CORD, JR.} Lan Ne n—mmm

et al.; Burglary, Democratie
National Committae Headquartcri

6/1?/72 ‘-’aDhLIIS\vUﬂ’ D. \n}

IOC

Specimens received 7 /2 5/72
Qe63 Photocopy of Dally Log dated $/13/72
Qe68 Photocopy of Daily Log dated 5/17/72

R

/TE
Qc66 Photocopy of Daily Log dated 5/22/7T2
Qe67 Photocopy of Daily Log dated 6/17/72

K16 Three sheets of paper bearing known hand printing and
handwriting of ROBERT A. WAIT o

hotocopy of Daily Log dated 5/2

| Ny

17 Twenty-one sheets of paper bearing known hand prxntln'

and handwriting of EVERETTE HOWARD HUNT s
K18 Thres sheets of memo paper and one typewritten 10ttor§
dated 6/6/72, bearing purported known handwrlting of -
EVERET'TE HOWARD HUNT . . ﬁjﬁfv

Results of the examination:

The names and organizations listed on line one ef 7
specinen Qob%, on line two of specimen Qo65, and on line uinq g
of specimen Qo66 were determined to have been prepared dy . - uE
EVERETTE HOWARD KUNT, whose known vritinsu sonsist or tpceinonl;
%17, K18, and fold. :

It was determined Shat the neme Boward on lpoc:'.
Ql‘ QM8, and le vere also prepared by HUNT., :

k]

] ?ﬁ " —:2 ": - I 3 ’

LN R | : 2%

O SO L CLASS. & EXT. Biﬁg_ykqjmé_“_ﬂ___
g%..;;;t?% *  REASON-FCIM II, 1-2.4.2 >
By s AR DATE OF REVIEW L) a

ﬁlso 1 A ' tov.rl;s“‘
EAPTeATIC T CANTANED
ALL IRFOP™% 0 o FIEN EXCEPT

) PHN!°'
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‘fk as getermined. tnat ‘the Hamilton signaturesd
35k 952, 3 954, 955, @56, Q60, ang Q6L

‘;. Charactnristicu in ths Hamilton l&éﬁature on
i“, men Q59. ard the War"en signatures en specimens Q20,
Q22 Q16, anc QNF3 indicate that these writings also -
rc,prv gb]y praeparsd bg,uUHT.cA )

P Lask of eomparable writ!ng or diserepant
_,i;characteristlca would not permits writings on other documents
“4n this caaze to be 1dentified as havinx been prepared by

" g KR :-,‘. R }
'**Ei It val determined that the name on line 13 of

% ‘specimen Qc63 waa prepared hy BOBKRT A. WAIT, the writer
.of apecimen,xl .

'};‘3 “ﬁ;logibility of the name on line one of specimen
- "Qo67 would Hot permit a determination of whether this name
Mas or was 8ot prepared by WAIT. ,

e L&nited comparable uriting and diacropant ‘f
foharaotorlltlea precluded a determination of whether or - -
C 173" 'not the name en line two of lpooinen QebN was preparod by
[ % GORDON @, AIDDT. .
¥ Wa IS g
taek of conparabilit: 1n the names on 11ne tvo .Tyaﬁi
s "of specimen Qe6N and line ten of specimen Qc66 prevented =
Y}; a determination of whether or not those writingn ucro i
Tl «Jpreparod h: the sane individuala . ,.xg‘hgﬁlﬁj

At ‘Specimens Qo63 through Qeé7, ns xu, and 018 7
T aAre rotuxneg_herowlth. Photographs have been retained. -
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 JAMES WALTEF MC CORD, JR., aka-‘

" BT AL

BURGLARY OF DEMOCRATIC HATIONAL

\ Transmit the following lnn‘*

w.

»

Dule- ‘ 7/10/72

{Type in pl_mm:c:d or codc)

. COMMITTEE HEAD QUILRTERS L
WASHINGTON,|D. '

6/1?/72
(oo- :

w o ~ e
£}

Enclose-d herevith for the Bureau are l’our
c0ples of Feport of SA CHARLES WILLIAM BONE dat
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F"E.DERA&L BUREAU OF INV STIGATIO.

INVE!T GATIVE PERIOCD

inAYE

,_‘.vi, L 7/i/7e L /5 - 7/6/72

J

BREFEORTY myg sr .7 CFF.CEOF OR GIN

Y Y e & S,

TITLE OF CaSE /o S | REPORT MADE BY TYPED BY
JAMLL W/LTER lC CORL, JH., ake; S4 CHARLES WILLIAL BONE jeu
Ei AL ) [CHARACTER OF CASE

, BURGLANY OF TLl.CCAnTIC WATIONLL
CClL TDT. HUiUGUARTIRS B
WELEINGTCL, we C IGC
€/17/72

g REFLRLICE: Detroit teletype to the Bureau dated 7/5/723

7 Sen Tiego telethe tc the Bureazu dzted ?/6/72

- R0¢ ALL INFORMATION CONTAINED
HEREIN IS UNCLASSIFIED
DATE £/-80 BY%L’?_/QAC

One information copy of this report is being furnished
the Detroit Office in view of investigation being conducted
by that office regarding this matter.
f:

CASE HAS BEEN:

ADLIRISTRATIVE

A}

ol

—

- L%
COVoLR F..GL

} Sy

ACQUIT-
TALS

—_—f N\

_TINONE |

RECOVERIES

ACCOMPLISHMENTS CLAIMED

FINES I
PENDING OVER ONE YEAR [ }vEs [XINo

PENDING PROSECUTION

f KOPIES MADE:

R ConvIG |AUTD. | FuG. ] SAVINGS
. | J_
+ .

DVYER StX MONTHS

[res [%No

SPFECIAL AGENT
IN CHARGE

'“’"i"_“,f"_ﬂz711 e’

(%?— Bureau
-~ WFO
(2 - USL, WDC)
1 - Detroit (139-263) (Info)
1 - San Diego (139-63)

/;f: .,
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UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE"
FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

/

v

2 - U.B. Attorney, Washington, D, C.

Copy ton
Report of: S8A CEARLES WILLIAM BONE Office; SAN DIEGO
Dote: July 10, 1972
Flald Office File &+ San Diego 139-63 Bureou File s
Tile: JANES WALTER MC CORD, JR.;
ET AL
BURGLARY OF DEMOCRATIC NATIONAL
COMIMITTEE HEADQUARTERS,
WASHINGTON, D. C.
P it JUNE 17, 1472
Character: INTERCEPTION OF COMMUNICATIONS
Synopsin

JOHN "JACK" GIBBS, Vice President, Batton, Barton, Durstine,
and Osburn, Inc., Detroit, Nichigan, who is lichigan State
Chairman of the Committee to Re-elect the President, interviewed
at San Diego, California, and has no knowledge of subjects or
cf instant burglary. Mr. GIBBS denied any camtact with
EVLRETTE HOWARD HUNT, ALFRED CARIETON BALDWIN, III, or

GEORGE GORDON LIDDY. \\\

- RUC =~

DETAILS: AT BAN DIEGO, CALTFORNIA
Efforts to contact JOHN GIBBS at Room 3364, Town
and Country Hotel, were negative on July 5, 19’72.\\\ .

ALL INFORMATION CONTAINED |
HEREIN IS UNC_ACSIFIED

DATE - /-8 0 BY 30
—_—
18
This document contains neither recommendations nor conclumions of the FBI, It is the property of the FBI ond I8 Soansd
your agency; it and {ta contents are not to be distributed outside your agency.
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